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З А П И С Н И К 
 

са XXXIV седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 16. децембра 2022. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.27 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 
1.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
2.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ 37.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 38.  САША НОВАКОВИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 39.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН  45.  ИГОР ПОПОВИЋ 
11.  БОЈАН ВУЛИН 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 47.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 48.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 49.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
15.  САЊА ДРАШКО 50.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 51.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
17.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 52.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
18.  КРИСТИНА ЖАРИЋ 53.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
19.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 54.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
20.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 55.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
21.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 56.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
22.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 57.  ИВАН СТРИБЕР 
23.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 58.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
24.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 59.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
25.  КРИСТИНА КАРАИЋ 60.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
26.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 61.  СИНИША ТРКУЉА 
27.  ЂУЛА КИШ 62.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 
28.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 63.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 64.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
30.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 65.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
31.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 66.  СИМО ЧАБАРКАПА 
32.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 67.  ДРАГАН ХЕМОН 
33.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 68.  ДУБРАВКА ЏОЏО 
34.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ   
35.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ   

 
Седници нису присуствовали: Веселин Бојат, Роберт Колар, Мирка Лукић 

Шаркановић, Лена Нешовић, Божидар Протић, Снежана Мушицки, Маја Седларевић, 
Сандра Трифуновић Стојановић, Слободан Цветковић и Јелена Црногорац.   
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 Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила 
MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине. 

 
 Председница Скупштине је замолила све присутне да минутом ћутања одају 
почаст Стевану Врбашком, председнику Скупштине Града Новог Сада у мандату 1997-
2000. године и Нади Брегун, потпредседници Скупштине Града Новог Сада у мандату 
2000-2004. године. 
 

Председница Скупштине је замолила присутне одборнице и одборнике који се 
још нису пријавили да пријаве своје присуство на седници уносом лозинке, како би се 
утврдио број присутних одборница и одборника на седници. 

 
         Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

67 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 

                Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 
одборници: Снежана Мушицки,  Божидар Протић, Јелена Црногорац, Лена Нешовић, 
Слободан Цветковић, Веселин Бојат и Маја Седларевић  обавестили да су спречени да 
присуствују седници. 

 
  Записник са XXXIII седнице Скупштине Града Новог Сада, достављен је  

одборницама и одборницима уз сазив седнице. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли има примедби на Записник.   
 
Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 

Записник са XXXIII седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да  је 61 

одборник гласао „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са 
XXXIII седнице Скупштине Града.  
 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 

Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 
дописима од 13. и 15. децембра 2022. године. 

 
На основу члана 84. ст. 3 и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 13. децембра 2022. године председници Скупштине 
Града Новог Сада образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града, допуни 
тачком:  
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− Предлог Кадровског плана градских управа, посебних организација и служби 
Града Новог Сада за 2023. годину 

 
Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 13. 

децембра 2022. године. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се  Предлог Кадровског плана градских управа, посебних организација и 
служби Града Новог Сада за 2023. годину уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 13. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима уз 
допис од 15. децембра 2022. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да изнесе 

предлоге Комисије.  
 
Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине 
Града Новог Сада је на седници од 15. децембра 2022. године утврдила следеће предлоге 
решења: предлоге решења о именовању председника и чланова Управног одбора 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar 
Művelődési Központ Újvidék, као и председника и чланова Надзорног одбора Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék те у складу с наведеним, Комисија је утврдила и Предлог решења о престанку 
дужности председника и чланова Привременог управног одбора Мађарског културног 
центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék. У 
складу са предлогом Савета родитеља Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови 
Сад, Комисија је утврдила и Предлог решења о именовању члана Школског одбора 
наведене установе. Због истека мандата школског одбора и у складу са предлозима 
овлашћених предлагача, Комисија је утврдила Предлог решења о разрешењу и именовању 
чланова Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“, Нови Сад. На основу 
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поднете оставке, Комисија је утврдила Предлог решења о разрешењу члана Школског 
одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад. Предлажем Скупштини Града Новог 
Сада да наведена решења донесе у предложеном тексту.“ 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења 
Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 39. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 
− за тачке од 14. до 16, о предлозима одлука о програмима финансирања 

одређених комуналних делатности, одржавања објеката путне привреде и коришћења 
средстава за заштиту од пожара за 2023. годину 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да  је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 17. до 27, о предлозима одлука о програмима инвестиционих 

активности јавних комуналних предузећа, инвестиционих активности на изградњи 
регионалног центра за управљање отпадом и на изградњи система за јавно узбуњивање на 
територији Града Новог Сада и Предлогу решења о давању сагласности на Одлуку о 
Програму инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације, који се не 
финансира из буџета Града Новог Сада, све за 2023. годину 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да  је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 31. до 33, о предлозима одлуке и решења о располагању 

непокретностима 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да  је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

− за тачку 39, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања 

 
  Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

         Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да  је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у 

целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
1. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2022. 

годину које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града 
Новог Сада 

2. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма 
пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. 
годину 

3. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 
програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови 
Сад за период 01. јануар – 30. септембар 2022. године 

4. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о правима на финансијску подршку 
породици са децом 

5. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о уређењу Града Новог Сада 
6. Предлог одлуке изменама и допуни Одлуке о обављању комуналне делатности 

одржавање јавних зелених површина 
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7. Предлог одлуке  о изменама и допунама Одлуке о прибављању, располагању и 
управљању непокретностима у јавној својини Града Новог Сада 

8. Предлог одлуке о отпису потраживања која се воде код Градске управе за имовину и 
имовинско-правне послове 

9. Предлог одлуке о измени Одлуке о градским административним таксама 
10. Предлог одлуке о изменама Одлуке о прибављању непокретности у јавну својину 

Града Новог Сада путем изградње објекта јавне намене од посебног значаја за Град 
Нови Сад – Ботаничке баште у Новом Саду 

11. Предлог одлуке о утврђивању мера којима се стварају услови за бољу доступност и 
приступачност објектима који су у јавној својини Града Новог Сада и површинама 
јавне намене на територији Града и информациону приступачност 

12. Предлог одлуке о буџету Града Новог Сада за 2023. годину 
13. Предлог Кадровског плана градских управа, посебних организација и служби Града 

Новог Сада за 2023. годину 
14. Предлог одлуке о Програму финансирања одређених комуналних делатности, као 

делатности од локалног интереса у 2023. години 
15. Предлог одлуке о  Програму одржавања објеката путне привреде за 2023. годину 
16. Предлог одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту од пожара за 2023. 

годину 
17. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 

„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 
2023. годину 

18. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о Програму инвестиционих улагања 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег 
одржавања водовода и канализације за 2023. годину, који се не финансира из буџета 
Града Новог Сада 

19. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину 

20. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину 

21. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину 

22. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад за 2023. годину 

23. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину 

24. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину 

25. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину 
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26. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности на изградњи регионалног 
центра за управљање отпадом у 2023. години 

27. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности на изградњи система за јавно 
узбуњивање на територији Града Новог Сада за 2023. годину 

28. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Међуопштинске радне групе 
за управљање комуналним отпадом за 2023. годину  

29. Предлог одлуке о утврђивању критеријума за умањење обавеза плаћања комуналних 
услуга породицама са троје и више деце у 2023. години 

30. Предлог плана квалитета ваздуха у Агломерацији „Нови Сад“ за период 2022-2026. 
године 

31. Предлог одлуке којом се предлаже Влади Републике Србије да донесе Одлуку о 
отуђењу грађевинског земљишта у јавној својини Републике Србије у јавну својину 
Града Новог Сада, непосредном погодбом, без накнаде, и то катастарску парцелу број: 
540/67, КО Нови Сад IV, површине 19а 87m2 

32. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада, Установи за културу и образовање Културни центар „Младост“ Футог 

33. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Заводу за заштиту споменика културе Града Новог Сада 

34. Предлог одлуке о измени Одлуке о постављању скулптуралног дела на простору 
„Креативног дистрикта“ у Новом Саду 

35. Предлог аутентичног тумачења члана 14. став 2. Одлуке о општим правилима кућног 
реда у стамбеним и стамбено-пословним зградама на територији Града Новог Сада 
(„Службени лист Града Новог Сада“, бр. 67/17, 59/18 и 47/22) 

36. Предлог решења о престанку дужности и именовању председника Одбора сталне 
манифестације у области културе од значаја за Град Нови Сад „Антићеви дани“ 

37. Предлог одлуке о спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад са текстом огласа о јавном конкурсу за избор директора 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 

38. Анализа „Здравствено стање становништва Града Новог Сада 2021. године“ 
Института за јавно здравље Војводине 

39. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о именовању председника и чланова Управног одбора Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési 
Központ Újvidék 

− Предлог решења о престанку дужности председника и чланова Привременог 
управног одбора Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi 
Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék 

− Предлог решења о именовању председника и чланова Надзорног одбора 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar 
Művelődési Központ Újvidék 
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− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Средње 
школе „Светозар Милетић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Електротехничке школе 
„Михајло Пупин“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Васа 
Стајић“, Нови Сад 

 
 

Председница Скупштине је указала да је пречишћен дневни ред седнице 
Скупштине Града доступан одборницама и одборницима у електронском облику. 

 
                 Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 
Ад. број:40-5/2022-1804-I 
1. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2022. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ 
ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу је учествовао Ђула Киш. 
 
Ђула Киш, председник Одборничке групе „Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor 

István – Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор“: „Одборничка група Савез 
војвођанских Мађара Пастор Иштван ће подржати Предлог одлуке изменама Одлуке о 
Програму инвестиционих активности за 2022. годину које спроводи Градска управа за 
имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. Пред нама је низ пројеката које 
ће Градска управа спровести, завршити и хтео бих да не прођемо без расправе, само 
неколико да набројим, сигурно су одборници прочитали који су то пројекти, али ево, 
неколико ћу да набројим. Изградња вртића у Мише Димитријевића, изградња вртића у 
Ветернику, изградња вртића у насељу Сајлово, Дома здравља у Адицама, изградња 
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објекта у Радничкој 32, реконструкција КУД Буковац и Дом културе у Лединцима, 
изградња објекта за потребе ватрогасаца у Футогу. Значи то су све тако значајни пројекти 
који су у току можда, нису још завршени, али за националну заједницу Мађара у Новом 
Саду јако је важан програм реконструкција објекта Мађарског културног центра. Ја бих 
овом приликом желео да се захвалим Градоначелнику, руководству Града Новог Сада и 
начелници Градске управе за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада да 
и у овако тешким годинама као што је година 2022. и нека следећа 2023. где не знамо 
какви ће бити услови привређивања опет ми градимо вртиће, градимо домове здравља, 
помажемо ватрогасцима у Футогу, иако можда нисмо запазили, али околина Новог Сада 
је јако важна у смислу одбране од пожара и унапређење објеката које није било у задњих 
неколико година заступљено, можемо приметити да је 2022. година таква где су мало 
пажње ставили и на потребе ватрогасаца. С тога би желео да још једном нагласим да ћемо 
подржати Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности 
Градске управе за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2022. годину које спроводи Градска 
управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 
2022. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И 

ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

                  (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број:020-153/2022-I 
2. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД  
ЗА 2022. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. годину. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 

УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

                  (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад. број:352-3/2022-326-I/a 
3. тачка дневног реда 

 
ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 
РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 
ЈАВНИХ И ЈАВНО КОМУНАЛНИХ ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ 
ГРАД НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР – 30. СЕПТЕМБАР 2022. 
ГОДИНЕ 
 
Информацију са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку и Савет за спорт и омладину нису имали примедби у делу у којем су 
разматрали Информацију из свог делогруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога.  
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
У претресу су учествовали: Милорад Мирчић, Здравко Јелушић, Ђурађ Јакшић, 

Зоран Симоновић и Адријана Месаровић. 
 
   Милорад Мирчић:  „Па ево у овом извештају који смо ми одборници добили 
постоје неки подаци који су упозоравајући. Наиме, деветомесечни извештај о раду јавних 
комуналних предузећа јасно говори да није сјајна ситуација када је у питању 
функционисање, финансијско стање и функционисање ових јавних и комуналних 
предузећа. Видимо овде да предлагач истиче како одређена јавна предузећа не да нису 
постигли планиране финансијске резултате, него  су чак забележили и губитке и овде 
имамо између осталог, таксативно набројано од раније препознатљиви Спортски и 
пословни центар Војводина, па онда иде „Стан“, па иде „Тржница“, па онда иде „Водовод 
и канализација“. То је веома, веома упозоравајуће када је у питању ово јавно комунално 
предузеће. У материјалима који су нам достављени видите колико је алармантно стање у 
овом јавном комуналном предузећу где оснивач Скупштина Града преко Секретаријата за 
комуналне делатности унапред најављује да ће бити блокирана средства 55.000.000,00 
динара на име гаранције за кредит код Европске инвестиционе банке које је подигло Јавно 
комунално предузеће „Водовод и канализација“. То је веома битно да грађани Новог Сада 
знају, осим што се погоршао квалитет воде, то је евидентно, када погледате у своје 
судопере и лавабое видећете колико талога остаје, то је резултат немарности оних који 
воде ову фирму. До сада се дешавало с времена на време да имамо такву ситуацију, али не 
овако у континуитету. Ја пре неколико заседања ове Скупштине Града хтедох да наведем 
пример колико је то алармантно пример Града Зрењанина, међутим млада колегиница 
која је тада председавала врати ме у Нови Сад. И ево сада смо у Новом Саду и гледајте 
ово јавно комунално предузеће послује са губитцима, без обзира што су енормно велика 
средства која се на име субвенције, на име помоћи, дотације овом јавном комуналном 
предузећу издвајају из буџета, па чак смо на прошлој седници, колико се сећам, чули да је 
Град из буџетских резерви купио одређену опрему како би поштедео плаћања ПДВ-а 
Јавно комунално предузећа „Водовод и канализација“. Ми српски радикали имамо 
разумевања за неке политичке договоре, за неку коректну коалициону власт која се 
спроводи у Новом Саду, али не можемо да прећутимо чињеницу да име те коалиције у 
име „коректности“ и даље већинска владајућа Српска напредна странка трпи овакав 
јавашлук у Јавном комуналном предузећу  „Водовод и канализација“. Ово је благо речено 
јавашлук. Ово траје буквално ево још мало па читав мандат, ако се настави са оваквом 
кадровском политиком. Може сада да буде објашњење да су то објективни услови, али не 
може објашњење да у те објективне услове убрајамо Корону, Корона нема никакве везе са 
испоруком воде. Али има нешто што је од раније присутно и најављивано када је у 
питању ово јавно комунално предузеће, од раније, кад кажем од раније, то је период од 
2004. године. Тада су најављиване могућности приватизације појединих јавних 
комуналних предузећа, а пре свега „Водовода и канализације“. Зашто ово напомињем? Из 
разлога што можда постоји намера да се доводе ово јавно комунално предузеће на ивицу 
егзистенције, на ивицу пословања, а онда да се доведе јавност, односно Скупштина као 
оснивач пред свршен чин и да ми прихватимо те услове које нам нуде, а услови су између 
осталог један кубни метар воде да буде један....“ 
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  Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Господине Мирчићу ево желим да вам бар мало приближим ситуацију по питању стања 
у „Водоводу“, јер верујте више смо него забринути и ми исто тако као и ви. На 
претходним седницама говорили смо о оној чињеници да цена воде није дизана од 2011. 
године и да смо помало навикли да предузеће практично и одржава и гради мрежу која је 
иначе у власништву Града и не смемо дозволити да буде у било чијем другом власништву 
никако предузећа него самог Града. Ја сам такође забринут када сам добио ове податке, 
био сам у предузећу пре десетак дана да видим због чега је до овога дошло. Ако вас то 
интересује ја ћу вам радо рећи какво су објашњење они мени дали и ја верујем да ћемо 
памтити ову седницу и оног момента када буду завршни рачуни за ову годину, јер ово је 
пресек на првих девет месеци и овај пресек изгледа више него лоше, ја морам да признам, 
а такође морам да се сложим са вама у једном, а то је за овај град „Водовод и 
канализација“ апсолутно кључно предузеће и да се сигурно нећемо понашати 
неодговорно и дозволити да грађани Новог Сада дођу у ситуацију да имају проблеме. За 
мене је, ми можемо да говоримо о износима, о цифрама, ја ћу вам врло радо рећи како су 
мени објаснили и могуће је да и мене доводе у заблуду, надам се да то није случај, на 
крају крајева релативно брзо ће бити завршни рачун па ћемо имати односно биће извештај 
о пословању предузећа за целу годину. За првих девет месеци, то су подаци из њиховог 
рачуноводства које сам тражио где су кључни проблеми због којих је дошло до овога, за 
првих девет месеци 2021. године „Водовод и канализација“ утрошио је струје за 
141.041.000,00 динара, а ове године у истом периоду струја је плаћена 181.000.000,00, 
значи само овде је разлика 40.000.000,00. Идемо даље, прошле године, сећате се такође да 
смо имали проблема у пословању „Водовода“ да је био став да грађане не оптерећујемо 
дизањем цена и мислим да у ово време када се све цене дижу и хране и свега другог да 
Град треба да се труди да ако је икако могуће одложи и оне ствари које су нажалост 
неопходне и то се десило као што и сами видите, први рачун је октобарски рачун на коме 
ће бити повећање од 12%. Значи за првих девет месеци они су пословали тачно по оним 
ценама које су практично ту од 2011. године. Такође, прошле године, ако се сећате ако се 
добро сећам око 120.000.000,00 смо имали субвенција за „Водовод“ јер већ тад смо 
видели, а и тад нисмо били спремни да то пребацимо на леђа грађана, значи разлика је 120 
и ових 40 ми смо већ, како су мени објаснили, у њиховом руководству већ дошли до 
неких 160.000.000,00. Такође, за текуће одржавање, извињавам се, да, за одржавање 
мреже прошле године уложено је 88.399.000,00 а ове године 132.000.000,00. Ми морамо 
занављати озбиљно занављати мрежу у Граду Новом Саду и канализациону и водоводну и 
ту је нових 42.000.000,00 разлика. Такође, у наставку инвестиција у нове инвестиције у 
првих девет месеци 2021. године уложено 139.000.000,00 а то су ово што они из 
сопствених средстава одржавају бунаре и остало, у овој години 181.000.000,00. И оно што 
желим да ми памтите или њима и ја ћу им памтити, а то је да су ми обећали да због овог 
повећања од 12% ће на крају ове године имати пословање, ако не позитивно, близу 
позитивног јер они су сами давали рачуницу колико треба да дигнемо цену воде да би они 
довели ово пословање у ситуацију да немамо претераних проблема. То су чињенице које 
сам ја такође тражио. Оно што је за мене забрињавајуће и мислим да ја то не би баш тако 
лако закључивао да је квалитет воде лошији. Мислим да тамо постоји довољно инжењера, 
са друге стране Технолошки факултет итекако ради, значи ми плаћамо надзор и то 
стварно излази из домене и мене као грађанина и као члана Градског већа да тврдим да 
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нешто није у реду, али зато постоје оне институције које се брину о квалитету воде и ја 
мисли да то није у реду да на било какав начин доводимо грађане у ситуацију да буду 
забринути што пију градску воду. Верујте ми ја пијем искључиво воду из чесме, према 
томе, ево видите да већина овде, према томе, људи нису баш тако забринути за квалитет 
новосадске воде и ја тврдим да је то једна од најбољих зато што имамо срећу да је овде 
вода захват такав како кажу да сем Апатина на целом потезу од Мађарске до ушћа нема 
квалитетније воде и верујем да су инжењери у „Водоводу“, ми можемо да причамо 
руководство оно или ово, али и инжењери у „Водоводу“ и они који су задужени за јавно 
здравље Новосађана итекако раде одговорно свој посао и ја сам сигуран да и код вас није 
била намера да се прави паника по питању квалитета воде, завршавам, искључиво и само 
пијем воду новосадског „Водовода“.“ 
 
  Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Др Војислав Шешељ – Српска 
радикална странка ће гласати против ове Информације о степену усклађености 
планираних и реализованих активности јавно комуналних предузећа за период 01.01 – 
30.09.2022. године. Мало је депласирано на крају године, односно средином децембра 
месеца уопште коментарисати и изјашњавати се о степену усклађености онога што је 
планирано и што је реализовано за прва три квартала године. Дакле, мало се касни са 
овим извештајем, не мало, него Богами неких месец и по до два, то је број један. Друго, 
господине Јелушићу ја сам заиста Вас држао као озбиљног човека да Ви верујете 
обећањима неког ко је у „Водоводу“ рекао да ће на основу повећања од 12% они на крају 
године како сте рекли остварити позитиван резултат или ће бити близу позитивног 
резултата. Пустите то веровање на реч могу они да тврде шта год хоће резултати ће рећи 
своје, а резултати су поражавајући у прва три квартала 2022. године. Мени је драго да сте 
били довољно искрени да изађете за ову говорницу и да кажете да је стање веома лоше. 
Стање је очајно, ми српски радикали не коментаришемо обично овај степен усклађености, 
знамо да је то и пословничка и законска обавеза, никада нисмо то коментарисали, то су 
неки пресеци не знам, на три, на шест и на девет месеци, али што кажете завршни рачун 
ће рећи своје. Али никада стање није било лошије. И није само „Водовод“ у питању, јесте 
видели „Новосадска топлана“ шта се ту дешава. Па то је катастрофа. Друго, кажете ви 
господину Мирчићу ви добро знате да од не знам 1. јануара 2011. године нису дизане 
цене воде и услуга канализације. Па јесте истина је, али нисте рекли онај наставак који је 
кључан, а то је ситуација да је тог 1.1.2011. године Нови Сад имао убедљиво најскупљу 
воду и услугу канализације, троструко већу него Град Београд у том тренутку, једно пет 
пута већу него што је био просек кубног метра воде и услуга канализације у другим 
општинама и градовима широм Републике Србије. Зашто је то тад урађено и то је кључна 
ствар данас Ваш коалициони партнер који води „Водовод и канализацију“ на тај начин је 
припремао приватизацију „Водовода и канализације“ Ненад Чанак, Игор Павличић и 
Бранко Бјелајац који је у том тренутку био генерални директор „Водовода и 
канализације“ погодили су све са француским „Veoliom“ не знам да ли то знате, и ту је 
поента била да се дигне цена воде и услуга канализације, а да онда француски „Veoli“ 
који је један гигант у овој ајде да кажем водопривредној причи да ћапи новосадски 
„Водовод“ да га отме, да га узме од грађана Новог Сада, а да онда профит деле како они 
то само знају. Срећом па је дошло, нама није драго што сте ви дошли на власт из Српске 
напредне странке, било би нам драже да смо ми дошли, али добро је да је дошло до 
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промене власти и да се у том тренутку приватизација пљачкашка „Водовода и 
канализације“ зауставила. То је ситуација број 1. На основу овог деветомесечног 
извештаја даме и господо ситуација у јавним предузећима не да није ружичаста него је 
забрињавајућа. Дакле, без обзира на обилату новчану помоћ из буџета, за свих 14 фирми, 
или за рецимо 12 или 13, дакле, после девет месеци девет јавних предузећа је остварило 
позитиван резултат, али углавном са минималном добити, нисте ни то рекли, али је зато 
пет јавних предузећа у дебелом заостатку, у дебелом минусу после три квартала године. 
Јавно градско саобраћајно планирало после три квартала, они су још и добро прошли 
после девет месеци године, губитак од 220.000.000,00, а остварење 30. септембра 474, 
кажем добро, имајући у виду шта ћете чути сад што вам кажем, а немојмо сметнути са 
ума да су до 30. септембра субвенције текуће за набавку горива и све остало ГРАС-у биле 
преко једне милијарде, после 30. септембра и додатне. Коментарисали смо то задњи пут. 
Даље, Спортски и пословни центар Војводина планирао после првих девет месеци 
резултат позитиван 47.000,00 динара, остварили негативан минус од готово 1.000.000,00 
евра, 107.000.000,00 динара. Даље, „Градско зеленило“ које има милионе и стотине 
милиона субвенција у првом реду у погледу ових услуга из делатности односно текућих 
субвенција, планирало, пардон „Стан“, мислио сам на „Стан“ 24.000.000,00 је план био у 
минису је 3.000.000,00. „Градско зеленило“ исто на ивици ликвидности после првих девет 
месеци 2022. године. „Водовод и канализација“ планирали после девет месеци резултат 
позитиван у минусу 2.000.000,00 Еура, 242.000.000,00 динара. И салдо укупан збир 
потпуно поражавајући где видите какво је стање у јавном комуналном систему Града 
после првих девет месеци 14 новосадских јавних предузећа планирало резултат позитиван 
у висини неких 462.000.000,00, остварили негативан минус од 723.000.000,00. Дакле, 
разлика је 10.000.000,00 Еура. И о чему ми онда причамо? Ово је катастрофа. Погледајте 
„Топлану“ нико је није споменуо. „Новосадска топлана“ план у првих девет месеци је био 
да буду у позитиви готово 600.000.000,00 динара, а они пословали позитивно 
26.000.000,00 салдо после првих девет месеци. И сад се дижу и цене грејања и цене воде и 
цене друге и тако даље и тако даље. Кредитна задуженост јавних предузећа на дан 30.09. 
износи чак 2.118.000.000,00 динара, то је 18.000.000,00 Еура. Дакле, године комоције и 
године могућности да интервенишете како коме падне на памет из буџета и покривате у 
првом реду неспособност, али и бахатост појединих директора јавних предузећа су 
нажалост иза нас. Зашто? Зато што имамо рекордну инфлацију у 2022. години, зато што 
више нећете моћи издвајати из буџета средства како коме падне на памет. Падне му на 
памет да му треба 100.000.000,00 ви у касу и дате му 100.000.000,00. Зашто? Зато што 
неће на тржишту да се потруди ни за један једини милиметар, баш га брига зна да ће 
добити из буџета и као што ви рекосте на једној од претходних седница оно за „Лисје“ 
они то због плата. Па ми знамо да је то због плата, о томе и причамо за скупштинском 
говорницом. Следи нам веома тежак период даме и господо, веома лоше је то што сте ви 
пропустили неколико потпуно стабилних година да стабилизујете читаву причу у јавно 
комуналном систему, те године су иза нас, велико је питање када ће се стабилизовати 
читава прича због глобалне економске кризе којој се крај не назире. Велики ће бити 
изазови пред нама, а не знам зашто трпите Лигу социјалдемократа Војводине и Ненада 
Чанка и даље у „Водоводу и канализацији“. Ево ни данас нема одборника Лиге 
социјалдемократа Војводине да гласају за буџет за 2023. годину. Не знам зашто их трпите 
ако је ситуација тако лоша, па промените их па поставите неког другог. Из ваше партије, 
из неке друге партије, потпуно је небитно. Чиме је то Ненад Чанак задужио Српску 
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напредну странку, чиме је задужио Град Нови Сад и Републику Србију да трпимо кадрове 
Лиге социјалдемократа Војводине у „Водоводу и канализацији“ који су планирали 2011. 
године пљачкашку приватизацију истог тог „Водовода“.“ 
 

Зоран Симоновић: „Нова Демократска странка Србије  неће гласати за овај 
извештај, чули смо наше колеге из опозиције који су представили и приказали неке 
информације. Оно што ја желим такође да нагласим да сам ја за овом скупштинском 
говорницом и раније, још пре две године упозоравао да ће „Водовод и канализација“ ући 
у проблеме јер се то видело по неким економским коефицијентима, иако су тада 
приказали позитивно пословање. Знамо да сам добио квалификацију да то баш и није 
тачно, да сам нестручан међутим видело се ипак да сам био у праву. Оно што ја желим да 
кажем ја нисам приметио господине Јелушићу и то кажем Вама, ако већ желите да их 
обавежете зашто те људе не обавежете да рационализују пословање. Значи управљање 
предузећима је двосмерна улица имамо приходе, али имамо и трошкове. Ја нисам 
приметио уопште неки труд тих људи да оптимизују своје пословање, ако нема толико 
прихода као што ви то причате мислим наравно тачно је то што ви говорите да се цена 
није мењала од 2011. али оно на шта ми можемо да утичемо можемо да утичемо на 
трошкове. Ниједном нисам видео мере за достизање циља да ли смо, због чега, мислим не 
слажем се мало са колегом Ђурађом јако су битни ти извештаји за 3, 6 и 9 месеци, сада ми 
гледамо извештај за девет месеци сада је крај године, што кажу има још пола сата до краја 
године. Ми не можемо да реагујемо. Ми смо могли да реагујемо и јако је јасно било и 
када је приказано за три месеца и када је приказано за шест месеци куда иде то предузеће. 
Шта су они урадили да би пословали боље? Ништа. Ама баш ништа. Друга ствар коју 
желим да кажем скандалозно је како се води „Тржница“ на пример. Ми смо управљали 
„Тржницом“, наш директор је оставио 2.000.000,00 еура сада тих пара нема, при том они 
улазе у губитак, какве трошкове има „Тржница“ па ми знамо, имамо и ми тамо људе који 
раде. Шта се плаћа, аутобуси до Кладова, возају се тезге до Суботице мислите да не 
знамо. Како је могуће да такво предузеће послује негативно. То је немогуће. Да не 
говорим неке грубље речи. Тачно знамо шта се дешава. И ви то знате. Зашто не 
санкционишете те људе. У праву је колега Ђурађ, не ваља, смените га. Па шта да је и из 
ваше странке, није он дошао овде да упропасти све живо него да унапреди нешто. А шта 
се онда дешава? Последице свега тога су да уместо буџет је добар, има новца, значи то 
нико не може да спори зашто би се улагало у нека предузећа где их воде неспособни људи 
на уштрб нечега што може да се уради у Граду и да грађани живе боље и комотније, 
зашто крпимо рупе неспособних људи или бахатих како је рекао колега Ђурађ. Сасвим се 
слажем. Замените их, па шта, нека су из ове странке, из оне, па није овде добровољно 
певачко друштво да дође ко хоће и да ради како хоће без икакве одговорности, без 
икаквих санкција. Не може, јел знаш или не знаш, јел имаш резултате или их немаш. Ви 
имате аргументе за смену, смените их. Ја бих сменио одмах, значи ja уопште не бих чекао 
и када Нова демократска странка Србије буде на власти у Граду видећете да ће тако бити. 
Прве ћемо сменити наше људе уколико раде овако како ваши раде. Ја ћу бити ту, 100% ће 
бити тако.“ 
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Не бих се дотицала резултата које је колега Јелушић веома детаљно 
образложио, дотаћи ћу се просто економско-финансијске позиције сваког предузећа у 
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смислу сагледавања пресека стања након одређеног квартала, било да је у питању први, 
други, или трећи квартал, апсолутно није реално сагледавати финансијску позицију након 
што се изврше књижења у одређеном кварталу. Једина реална и стварна финансијска 
позиција одређеног предузећа се може сагледавати након краја године, имајући у виду да 
међународни књиговодствени стандарди које примењују сва јавна комунална предузећа у 
области својих рачуноводствених политика дозвољавају да се одређене категорије књиже 
у одређеним различитим терминима, значи неко књижи амортизацију једном месечно, 
неко једном годишње, просто питање је да ли је са 30.09. и са пресеком стања које је 
приказано у извештају о степену усклађености да ли су прошле све привремене, окончане 
ситуације, да ли је тај приход приказан и у смислу тога желим рећи да једино адекватно 
финансијско стање финансијска позиција је резултат пословања одређеног предузећа се 
може сагледати са 31.12. односно на крају године. Био да је лош, било да је добар причам 
онако како јесте. Једина реална финансијска ситуација односно позиција одређеног 
правног лица било ког облика организовања се може сагледати са крајем године, односно 
са израдом завршног рачуна имајући у виду да пресеци стања по кварталима просто не 
обезбеђују једну јасну слику, односно разна књижења су могла да се на то, у пресек тог 
дана, када се израђује тај пресек стања, односно биланси, могла да се пропусте, да не 
стигне до тога, да не прође одређена ситуација. Друго, што се тиче привремене ситуације 
или неких других прихода се не прокњижи и не оствари, као ни расходи, мислим на обе 
стране. Као да причамо да се економска ситуација, односно енергетска криза која је 
условила економску ситуацију као да причамо да се дешава само код наших јавно и јавно 
комуналних предузећа односно у Граду Новом Саду, као да није захватила читав свет и 
као да све земље у региону и Европи и у свету не кубуре са сличним ситуацијама. 
Директни индикатори и сва поскупљења пре свега енергената, а онда свега онога што је 
последица поскупљења енергената утиче тако на пословање и наших и јавних и јавно 
комуналних предузећа као и целокупног привредног система који послује у нашој земљи. 
Са сличним проблемима се срећу и приватне компаније, дошло је до великог пораста 
улазних трошкова, при набавци репроматеријала, при набавци било којих других 
сировина са којима односно оних основних сировина са којима предузећа послују. Пуно 
је проблема који се не виде кроз овај извештај а којих требамо сви да будемо свесни и да 
подржимо наша јавна и јавно комунална предузећа у пословању у оваквим околностима 
када се веома отежано спроводе јавне набавке, када се добављачи за испоруку одређених 
сировина пре свега цевног материјала о томе сам већ говорила чекају по неколико месеци 
када се у току испоруке по неколико пута промени цена имајући у виду да добављачи 
просто неће да испоруче робу, јер се на светском тржишту дешавају јако велике 
турбуленције и промене. Значи 30.09. 30.06. први квартал, апсолутно нереална 
финансијска позиција и апсолутно не осликава праву финансијску позицију оно једино 
што је исправно сагледавати са 31. било да је лоша, било да је добра, али 31.12. једини 
реалан пресек када можемо да оценимо шта је пословни нето резултат који је остварило 
јавно или јавно комунално предузеће. За „Топлану“ се никако не би сложила, „Топлана“ 
је предузеће које тек у наредним месецима креће да остварује приход код оних корисника 
где се наплаћује потрошња топлотне енергије тако да могла бих појединачно свако 
предузеће овако коментарисати. Јавила сам се искључиво са ове стране економске у 
смислу да појасним шта то међународни рачуноводствени стандарди дозвољавају и шта је 
то све што условљава да пресек стања по кварталу нам просто не да једну целовиту и 
адекватну реалну слику финансијске позиције одређеног предузећа и позивам све колеге 
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да финансијску позицију било да је лоша, било да је добра коментаришемо након израде 
финансијског извештаја, а то је 31.12. 2022. године у овом случају.“ 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ-СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „ Госпођице Месаровић ми ћемо је коментарисати свакако 
након истека читаве календарске године када будемо усвајали завршни рачун буџета 
Града тамо негде у јуну месецу, али дозволите нам ово је сада тема дневног реда. Ово је 
сада на дневном реду и то је информација о степену усклађености 1.1.-30.09. По вашој 
дискусији отприлике произилази да је ово потпуно безвредна информација и за три и за 
шест и за девет месеци. Па зашто је онда шаљете на седницу Скупштине Града, зашто о 
њој расправљамо и зашто је усвајамо. Ситуација је следећа: значи на дан 30.09. стање је 
изузетно лоше, Боже здравља да се последњи квартал оно поправи, али на дан 30.09. на 
извештајни период о коме разговарамо стање је заиста лоше. Ви кажете, шта је књижено 
да ли су приходи књижени, па да ли су расходи сви књижени на дан 30.09. Значи, стање је 
лоше на дан 30.09. то нам је потврдио и човек који води комунални систем, односно који 
се о њему брине у Градском већу, који је задужен у Градском већу за комуналне послове 
господин Јелушић је рекао стање је веома лоше на дан 30.09. Ја ту могу апсолутно са њим 
да се сложим. Видећете за „Новосадску топлану“. Испоставило се често, не зато што сам 
ја неки препаметан тип отприлике који све зна, или што сам прозорљив па отприлике 
могу да гледам у куглу или могу да гледам шољу па знам шта ће се догодити, видећете на 
какве ће проблеме наилазити у наредном периоду „Новосадска топлана“. Прошле су те 
комотне и фине године где се могло како ћемо – лако ћемо, где је могао да се бележи 
позитиван биланс од не знам 500, 600 или 800.000.000,00 динара, ми смо тада тражили да 
се смањи цена када се могла цена смањити. Уместо да приказује Топлану огромну добит 
од 800, 900, мислим да је чак једне године било преко милијарду динара, зашто нисте 
смањили цену у том моменту драстично, олакшали грађанима и онда их на неки начин 
припремили за ове тешке моменте када цене енергената дефинитивно иду горе и када ће у 
наредном периоду, потпуно је неизвесно ићи још више горе. Имаћемо велике проблеме са 
„Новосадском топланом“ живи били па видели већ у 2023. години. Они су људи 
планирали, то је њихов план и програм, није мој, планирали су да заврше првих девет 
месеци позитивно са готово 600.000.000,00 динара. Они су у првих девет месеци на ивици 
ликвидности, тако пише у извештају који сте нам послали. Ситуација се хоће променити 
нешто на боље у овом последњем кварталу године, несумњиво, али данас разговарамо о 
степену усклађености на дан 30.09. Не коментаришемо готово никад ово, не зато што је то 
безвредно, дакле пресек и тромесечни и шестомесечни и деветомесечни може да нам 
сигнализира да постоје неки проблеми и да постоје неке ствари које би можда требало 
поправити у том даљем току године и веома су битни. Ситуација није била лошија никада 
у последњих неколико година, у односу на ово што читамо за период 01.01.-30.09. тако 
пише.“ 
 
 Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Господине Јакшићу сигурно нисам рекао да је стање у комуналном сектору Гарда Новог 
Сада лоше, него у „Водоводу“ да је лоше. Молим вас, или ме ви нисте разумели. Значи ја 
сам рекао у „Водоводу“ и мислим, и ево, ако, нисам сигурно рекао, у овим условима 
пословања, у овој ситуацији у којој је цео свет, Нови Сад има један од најбољих 
комуналних система будите сигурни уз па нисмо луди да кажемо да немамо проблема у 
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одређеним предузећима, али то да ја кажем да је систем комунални систем лош могуће је 
проверићу, али није изашло из ових уста, значи из неких других. Значи само да знамо да 
морамо да се позабавимо „Водоводом“ и верујте да су припремљени за следећу годину, 
јер ово је довољно одговорна власт и у буџету за следећу годину итекако је припремљено 
да се по питању „Водовода и канализације“ предузму одређене мере.“ 
 
  Пошто се у претресу више нико јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Информације о степену усклађености планираних и реализованих активности из програма 
пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 
01. јануар – 30. септембар 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је пет  одборника гласало „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Информацију о степену усклађености 
планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавно 
комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 01. јануар – 30. 
септембар 2022. године. 

2. Информација из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 
Републике Србије. 

 
Ад.број: 2807/2022-I 
4. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ПРАВИМА 
НА ФИНАНСИЈСКУ ПОДРШКУ ПОРОДИЦИ СА ДЕЦОМ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 
законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала да  ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
  
  У претресу је  учествовао Милорад Мирчић. 
 

Милорад Мирчић: „ Па ево ми из Српске радикалне странке како смо у претходној 
тачки изнели своје замерке у виду критика, тако морамо да похвалимо ову политику која 
води владајућа гарнитура у Новом Саду када је у питању брига о породицама са децом. 
Оно што треба размишљати а то неке локалне самоуправе већ увелико примењују то је да 
се мајкама које су носиоци углавном свега онога што је везано за породицу, да се у њима 
у наредном периоду омогуће још већи бенефити, а локална самоуправа, као локална 
самоуправа то да уради не осврћући се на све ово што чините када је у питању породица 
са децом мајке су те итекако заслужују одређене бенефите јел на тај начин поспешујемо 
жене које су кључни фактор у развоју породице да оне размишљају потпуно на другачији 
начин. Ако су неке локалне самоуправе на територији Србије то урадиле, зашто не би 
размишљао Гард Нови Сад који бележи из године у годину буџетски суфицит. Наредна 
година то сад већ видимо је година великих искушења, то је година социјалне политике и 
морамо размишљати када је у питању ово што ми српски радикали истичемо као 
позитивно у раду и одлукама владајуће коалиције мора се размишљати у правцу да се и 
мајкама обезбеди много много бољи услови како би и оне поред тих силних обавеза јел 
није суштина да се заустављамо на овим бенефитима када знамо да жене које су 
запослене које имају децу, које узгајају своју децу немају довољно нажалост таква је 
ситуација реална економска ситуација је таква, немају довољно да би приуштиле себи и 
својој породици приуштили доста тога. Значи мајке би требало посебно стимулисати. Ово 
је само предлог у име Српске радикалне странке да се размишља пошто је евидентно да 
има довољно средстава и показали сте у Предлогу буџета између осталог да се 
оријентишете добрим делом у вођењу те тзв. социјалне политике.“ 
 
  Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Одлуке о правима на финансијску подршку породици са децом. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 
     

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ПРАВИМА НА ФИНАНСИЈСКУ 

ПОДРШКУ ПОРОДИЦИ СА ДЕЦОМ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број:352-1/2022-464-I 
5. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О УРЕЂЕЊУ 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 
Савет за комуналне делатности није имао  примедби и предлаже техничку 

исправку у члану 2. Предлога одлуке која је достављена одборницама и одборницима у 
Извештају Савета уз допис од 15. децембра 2022. године. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес. 

 
Председница Скупштине  је ставила на гласање  Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о уређењу Града Новог Сада са техничком исправком. 
 

 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења  гласања , председница Скупштине је констатовала да су 62 
одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
    

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О УРЕЂЕЊУ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 352-1/2022-424-I 
6. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ 
КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНИХ ЗЕЛЕНИХ 
ПОВРШИНА 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности није имао  примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу  нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке изменама и допуни 

Одлуке о обављању комуналне делатности одржавање јавних зелених површина. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 
одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 
ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНИХ ЗЕЛЕНИХ ПОВРШИНА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број:020-149/2022-I 
7. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ  О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
ПРИБАВЉАЊУ, РАСПОЛАГАЊУ И УПРАВЉАЊУ 
НЕПОКРЕТНОСТИМА У СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао  примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу  нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке  о изменама и 

допунама Одлуке о прибављању, располагању и управљању непокретностима у својини 
Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ, РАСПОЛАГАЊУ И 
УПРАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИМА У СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 361-413/2022-I 
8. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТПИСУ ПОТРАЖИВАЊА КОЈА СЕ ВОДЕ КОД 
ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу  нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о отпису 

потраживања која се воде код Градске управе за имовину и имовинско-правне послове. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ОТПИСУ ПОТРАЖИВАЊА КОЈА СЕ ВОДЕ КОД ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА 
ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 434-55/2022-I 
9. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ГРАДСКИМ 
АДМИНИСТРАТИВНИМ ТАКСАМА 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу  нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

градским административним таксама. 
 

Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 
одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ГРАДСКИМ АДМИНИСТРАТИВНИМ ТАКСАМА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 501-2/2022-89-I 
10. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА ПУТЕМ 
ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЈАВНЕ НАМЕНЕ ОД ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА ЗА 
ГРАД НОВИ САД – БОТАНИЧКЕ БАШТЕ У НОВОМ САДУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за заштиту животне средине није имао  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу  нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада путем изградње објекта 
јавне намене од посебног значаја за Град Нови Сад – Ботаничке баште у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 64 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА ПУТЕМ ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЈАВНЕ 

НАМЕНЕ ОД ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА ЗА ГРАД НОВИ САД – БОТАНИЧКЕ 
БАШТЕ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 2753/2022-I 
11. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ МЕРА КОЈИМА СЕ СТВАРАЈУ 
УСЛОВИ ЗА БОЉУ ДОСТУПНОСТ И ПРИСТУПАЧНОСТ ОБЈЕКТИМА 
КОЈИ СУ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА И ПОВРШИНАМА 
ЈАВНЕ НАМЕНЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА И ИНФОРМАЦИОНУ 
ПРИСТУПАЧНОСТ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и 

Савет за особе са инвалидитетом нису имали  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу  нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о утврђивању мера 

којима се стварају услови за бољу доступност и приступачност објектима који су у јавној 
својини Града Новог Сада и површинама јавне намене на територији Града и 
информациону приступачност. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

ОДЛУКУ 
О УТВРЂИВАЊУ МЕРА КОЈИМА СЕ СТВАРАЈУ УСЛОВИ ЗА БОЉУ 

ДОСТУПНОСТ И ПРИСТУПАЧНОСТ ОБЈЕКТИМА КОЈИ СУ У ЈАВНОЈ 
СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА И ПОВРШИНАМА ЈАВНЕ НАМЕНЕ НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА И ИНФОРМАЦИОНУ ПРИСТУПАЧНОСТ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 4-36/2022-I 
12. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скуппштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Одлука о буџету сигурно је најважнији акт који се усваја у току године за 
наредну буџетску годину и свакако календарску и то је одлука којом креирамо даљи 
развој Града, јавну потрошњу, даљи инвестициони развој, али и подршку ка нашим 
суграђанима. Буџет Града на наше велико задовољство и уз велики свакако труд и 
напорима и континуирани раст и на основу тога предложена је јавна потрошња за наредну 
годину, а поредећи са овогодишњим почетним буџетом иста је већа за чак 4,8 милијарди 
динара. Буџет Града Новог Сада за 2023. утврђен је у износу од 40.654.117.730,00 
рачунајући из свих извора финансирања. Буџет Града за 2023. планиран је у складу са 
пројектованим параметрима, а која су донета у оквиру упутства за припрему Одлуке о 
буџету локалне власти, које доноси Министарство финансија и у којем су пројектоване 
стопе реалног раста БДП-а 2,5%, номиналног раста БДП-а 13,9% и стопе инфлације 
11,1%, тако да су све пројекције и сви параметри у оквиру израђеног буџета, односно 
предлога буџета Града Новог Сада за 2023. наравно у складу са овим упутством. Укупни 
приходи и примања и расходи и издаци са свих извора финансирања, која се распоређују 
Одлуком о буџету за 2023. годину у износу од 40.650.000.000,00 динара чине средства из 
буџета у висини од 40.349.000.000,00 и сопствени приходи корисника у износу од 
304.756.000,00 динара. Оно што би посебно истакла да у оквиру укупних расхода и 
издатака из средстава буџета, у висини од 40.349.000.000,00 динара  приходи и примања 
представљају 37.689.000.000,00 динара, док пренета неутрошена средства тзв. суфицит 
који је познат у овом моменту износи 2.660.316.000,00 динара. У структури планираних 
средстава из буџета највеће учешће имају текући приходи у висини од 86,4% који се 
процењују у висини од 32.580.000.000,00 и већи су за 1,8% у односу на планиране текуће 
приходе за 2022. годину. Посматрајући планиране текуће приходе, порески приходи као 
најзначајнији приходи локалне самоуправе износе 23.960.000.000,00 динара и 
представљају увећање од 7,7% у односу на 2022. годину, док непорески приходи чине 
износ од 6.540.000.000,00 динара и представљају увећање од 4,2% у односу на 2022. 
годину. Примања од продаје нефинансијске имовине утврђена су у приближном износу 
као у 2022, односно планирана су у висини од 3.640.000.000,00 динара. У оквиру пореских 
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прихода највеће учешће има порез на доходак, добит и капиталне добитке који је 
планиран у износу од 16.750.000.000,00, односно чак 51,4% укупних текућих прихода. У 
овој групи прихода доминантно учешће има свакако порез од зарада, који је утврђен у 
висини од 13.620.000.000,00 динара, а као пример бих навела да је до 8.12. ове године овај 
приход остварен у висини од скоро 12.000.000.000,00 динара, тако да свакако се чини 
оправданим планиран износ за 2023. годину у смислу његове реалности и примера ради, 
истакла би да је овај порез пре десетак година износио свега 6.900.000.000,00, значи неких 
непуних 7.000.000.000,00 динара. Затим следи група пореза на имовину, ја бих истакла, 
Градоначелник је то већ на конференцији пре Скупштине рекао, Град Нови Сад ове 
године није  повећавао, односно за наредну годину није повећавао порез на имовину, те је 
група пореза на имовину планирана у износу од 6.120.000.000,00 динара, односно 18,8% 
укупних текућих прихода. Значи у приближном износу као за 2022. са нешто већим, 
односно са нешто мањим повећањем, имајући у виду да се очекује свакако већи број 
пореских обвезника. Код непореских прихода, који су планирани на нивоу 
6.540.000.000,00 динара, највећи појединачни удео чине приходи од имовине. Оно што је 
важно и што је кључ, да кажем, негде и успех сваког буџета је да буде доминантна 
капитална потрошња. Ове године историјски проценат учешћа у укупној јавној потрошњи 
и номинално највећа капитална потрошња која износи 14.400.306.000,00 динара, односно 
35,69% укупне јавне потрошње, док текућа потрошња сходно наведеном износи 
25.528.000.000,00, односно 63,27%. Понављам, историјски велика капитална потрошња у 
односу и на проценат у учешћу укупног буџета и на номинално издвајање у оквиру 
укупног буџета. За Програм путне привреде у овом буџету издвојено је 1.500.000.000,00 
динара, од тога из градског буџета 1.000.000.000,00 динара, 500.000.000,00 из буџета 
Покрајине и у том смислу настављамо интензивна улагања у путну привреду и постоји 
план и намера да се на ребалансу буџета и Покрајине и Града издвоје, уколико наравно то 
буде могуће, додатна средства и да се улажу у санацију и у обнову наших саобраћајница. 
Имајући у виду да путна привреда дефакто и поред економске класификације прописане 
на основу које се иста и књижи као текући трошак, дефакто има карактер капиталне 
потрошње и у том смислу уколико би се овај износ додао у укупној капиталној 
потрошњи, укупна капитална потрошња би износила скоро 16.000.000.000,00, односно 
скоро 40% укупне јавне потрошње. У оквиру капиталних пројеката представљено је 195 
укупно капиталних пројеката, односно инвестиција које ће се реализовати део тога је 
започет у 2022. и наставиће се у наредним буџетским годинама. Неке се завршавају и у 
2023, док је низ нових пројеката представљено у оквиру овог буџета што је представљено 
и на платформи „Твој Град“, о којим пројектима су наравно грађани могли да гласају и да 
се изјашњавају и да током целе претходне године, односно ове године почев од октобра 
2021. могли су да гласају за предложене пројекте и за пројекте који су грађани сами 
предложили за свој кварт или за наш Град. Сви пројекти капитални, односно неких у 
структури преко 90% су утврђени као вишегодишњи капитални пројекти, који се 
финансирају кроз вишегодишње капитално буџетирање и на тај начин смо омогућили да 
број инвестиција буде далеко значајнији, да та потрошња буде реална у оквиру оног 
обима радова који се може извести у току једне буџетске године. Издвојила бих неколико 
пројеката који су започети у 2022. и чија се реализација наставља у наредним буџетским 
годинама. Махом се завршавају пројекти у 2023. ове које ћу сада навести, а затим би се 
дотакла и нових пројеката који ће бити реализовани почев од наредне године. 
Најзначајнији пројекти који су започети у претходној години је, а који се настављају и у 
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буџетској 2023. завршетак изградње, опрема Дома здравља на Видовданском насељу, 
Предшколска установа Мише Димитријевића, Предшколска установа Адице, 
реконструкција објекта Предшколске установе на Клисанском путу, доградња и опремање 
објекта Предшколске установе у Ковиљу, изградња кружне раскрснице Булевар цара 
Лазара и Фрушкогорска, доградња и опремање Медицинске школе „7. април“. У односу 
на нове пројекте које ћемо започети у 2023. години издвојила бих свакако уређење 
Алмашког краја, које радимо у сарадњи са Аутономном покрајином Војводином, затим 
изградња пешачко-бициклистичког моста на стубовима некадашњег моста Франца 
Јозефа, као један од највећих капиталних пројеката који ће се реализовати појединачне 
процењене вредности 4.000.000.000,00 динара. Затим изградња и опремање фискултурне 
сале Гимназије „Лаза Костић“ , изградња Основне школе у насељу Југовићево, велика 
издвајања, односно улагања у водоснабдевање Града Новог Сада, извођење радова на 
постројењу за пречишћавање вода „Штранд“, санација бунара БХД 9 на изворишту Ратно 
острво, партерно уређење дела градског језгра у улици Модене, партерно уређење изнад 
гараже иза зграде Бановине, изградња културне станице у насељу Бистрица у Новом Саду 
и низ других великих пројеката који су обухваћени буџетом за 2023. годину. Поред 
великих капиталних издвајања није се свакако одустало од великих других давања, 
подршке нашим суграђанима, подршке нашим културним посланицима, спортистима, 
свим другим издвајањима на које су и грађани и привредници навикли да Град Нови Сад 
финансира из буџета. Ја ћу се дотаћи само неких значи потпуно бесплатан боравак наших 
малишана у Предшколској установи „Радосно детињство“, са реиздвајањем у износу од 
750.000.000,00 за 17.360 деце у вртићима предшколске установе, затим 379.000.000,00 
издвајање за финансирање дечице, која су уписана у приватне вртиће - 3.700 дечице, 
набавка бесплатних уџбеника за ђаке прваке, Видовданске награде -12.000.000,00 динара, 
затим на име бесплатне исхране за децу из социјално угрожених породица - 
120.000.000,00 динара, кухиња за социјално угрожена лица при Црвеном крсту - 
45.000.000,00 динара, за мере пронаталитетне политике - 122.000.000,00 динара, 
персонална асистенција обезбеђена су укупна средства - 64.000.000,00 динара и ми смо тај 
износ повећали у односу на претходну годину, имајући у виду да се повећао и број 
захтева, те нам је намера да успемо да финансирамо све захтеве који су пристигли у 
Управу за социјалну и дечију заштиту. Велика издвајања у области привреде за Акциони 
план запошљавања за 2023. годину, повећава се износ од 24.000.000,00 те укупан износ 
који је обезбеђен из градског буџета износи 203.000.000,00 динара, за програм руралног 
развоја за 2023. скоро 70.000.000,00 динара, за програм подршке и унапређење 
побољшања услова микро и малих предузећа на територији Града Новог Сада и 
предузетника пардон 50.000.000,00 динара. Настављамо са акцијом, односно 
субвенцијама подстицања коришћења бицикла као еколошки прихватиљивог транспорта, 
односно превозног средства са 20.000.000,00 динара у овој години, у области спорта скоро 
500.000.000,00 динара и низ других великих издвајања у области образовања, социјале, 
здравства, спорта и привреде. Захваљујући визији Градоначелника Милана Ђурића, баш 
како је то чинио и претходни Градоначелник и овај буџет има снажан инвестициони 
фокус, као и намеру да подржи и све социјално угрожене категорије и да подржи све оне 
друге категорије за које су просто и грађани навикнути, али и који доприносе даљем 
развитку нашег Града, али и бољем животном стандарду наших суграђана. Предлажем да 
усвојите према предложеном.“ 
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Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
  У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Сања Драшко, Саша Новаковић, Ђула 
Киш, Славенко Унковић, Бојан Радојевић, Душанка Ђокић, Зоран Симоновић, Милорад 
Мирчић, Адријана Месаровић и Бранка Бежанов. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „Одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска 
радикална странка“ ће гласати против предложеног буџета Града за 2023. годину. Никада 
Нови Сад није имао већи изворни облик буџета, него што је то случај за наредну годину, 
односно никад га није планирао у овом обиму. Дакле, никада приходи за једну буџетску 
годину нису планирани у висини од 40.000.000.000,00 динара. На први поглед ових 
40.000.000.000,00 заиста делује импресивно, међутим када се мало загребе по површини, 
ситуација је далеко од ружичасте. Зашто? Па зато што имамо рекордну инфлацију, која је 
у новембру месецу према званичним   подацима премашила 15%, а у стварности и у 
збиљи све апсолутно, све у Републици Србији је у последњих годину дана поскупело за 
30 до 40%. Инфлација једе, она гута како наше породичне буџете, тако и Буџет Града 
Новог Сада. То су чињенице. Оно што се пре четири или пет година у Новом Саду 
годишње могло финансирати са 30-так милијарди динара у 2023. години неће бити могуће 
исфинансирати ни са 40.000.000.000,00 динара. Дакле, морамо говорити језиком 
чињеница. У последњих неколико година укупни приходи су порасли, односно повећани 
су за неких 10-так милијарди динара, али је то номинално, а у стварности, у реалности, у 
суштини су они мањи, дакле, јер је куповна снага у Новом Саду рецимо 2020. године са 
30.000.000.000,00 била већа, била је боља, него оно што се планира за 2023. годину у 
висини од 40.000.000.000,00 динара. Друго, у односу на изворни буџет за 2022. годину, 
сада су укупни приходи повећани за тих неких 10%, међутим, даме и господо ово није 
последица никаквог привредног процвата и бума како се жели представити, него је 
последица управо инфлације. Како и на који начин? Па тако што је раст прихода 
доминантно последица скока цена, који се најдиректније одражава кроз порез на добит. 
Друго, повећање прихода у односу на изворни буџет за 2022. годину је номинално, зато 
што је у тај буџет за наредни буџет су већ обухваћене последице инфлације, тако је 
повећањем буџета за 2023. обухваћен раст цене односно цена горива, енергената, гаса, 
повећане текуће субвенције јавним предузећима, затим повећани трошкови боравка деце 
у вртићима и још низ других активности, које финансира или суфинансира Град Нови 
Сад. Зашто ово све напомињем? Зато што је даме и господо упозоравајућа ситуација 
следећа, да је прошло оно време када сте имали потпуно комотну финансијску ситуацију 
и када сте лагано, натенане, без велике тензије могли да бирате приоритете по којима ћете 
решавати проблеме. То време је иза нас, нажалост, и у наредном периоду нас чекају 
велики изазови, по нашем мишљењу, нисте на прави начин искористили оних неколико 
потпуно стабилних година, рецимо од 2016-2017, па до 2020-2021. године, тад је 
пропуштена шанса да се уради много штошта у Новом Саду. У наредном периоду новца 
ће номинално у буџету бити више, али у стварности, реалности биће га далеко мање за 
инвестиције. Зашто? Па зато што ви хтели-не хтели бићете принуђени да из буџета 
интервенишете и да гасите пожаре у јавним предузећима и да одржавате текућу 
ликвидност у јавним предузећима, чији је оснивач град Нови Сад. Данас буквално букте 
пожари у Градском саобраћајном предузећу, а велики проблеми куцају на врата и 
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„Водовода и канализације“, већ смо о томе причали и „Градског зеленила“ и „Чистоће“ и 
„Лисја“ и „Зоохигијене“ и других јавних предузећа. Видимо да је у старту дакле 
распоређено у 2023. годину, госпођица Месаровић је о томе говорила, 2.660.000.000,00 
неутрошених средстава из претходних година, с тим што ће се овај износ значајно 
изменити, по нашем мишљењу, најмање удвостручити након усвајања завршног рачуна за 
наредну годину. Несумњиво је да госпођица Месаровић, као неко ко руководи градским 
финансијама, има на дневном нивоу веома прецизне информације око тога какво је 
извршење буџета код свих буџетских корисника, па би било драгоцено да чујемо, имајући 
у виду да је сам крај године, дакле какве су макар приближне процене колики ће бити 
суфицит, хоће он бити четири, пет или можда и шест милијарди динара, колико ће новца 
бити пренето из 2022. у 2023. годину. Као и прошле године и у 2023. имамо позицију на 
страни прихода, то су примања од задуживања у висини од 1.470.000.000,00 или 
12.500.000,00 еура, део иде за наставак и комплетирање изградње спортског комплекса у 
Футогу, а део за набавку електричних аутобуса. Даме и господо, сви сте сведоци да је 
Српска радикална странка свесрдно подржала комплетирање спортског центра у Футогу, 
дакле, ту нема никакве дилеме, с тим што по нашем мишљењу је то требало финансирати 
из сопствених средстава, а не из кредита. Са друге стране, зајам код Европске банке за 
обнову и развој за набавку 10 електричних аутобуса, у моменту када се наше Градско 
саобраћајно предузеће бори за голи опстанак, бори за голи живот, када се налази на ивици 
финансијске провалије, је по нашем мишљењу, потпуно погрешан потез. Отварати нове 
кредитне линије у овом моменту је самоубилачки потез. Зашто? Па из следећег разлога- 
зато што је новац све скупљи на банкарском тржишту, он је из дана у дан све 
недоступнији и треба од тога под хитно бежати. Даље, субвенције јавним предузећима у 
овом изворном буџету, о томе нико није говорио, то није спомињала ни госпођица 
Месаровић, износе рекордних у изворном буџету 4.000.000.000,00 динара, када томе 
додамо по неколико стотина милиона за услуге из делатности, па посебне програме који 
се финансирају из буџетских фондова, ми долазимо у ситуацију да у 2023. години се јавна 
предузећа чији је оснивач Град Нови Сад субвенционишу из буџета са преко 
6.500.000.000,00 динара. Даме и господо, немамо ништа против и Град треба да помогне 
тамо где је помоћ неопходна, али гледати да се замаскира, односно да се покрије 
неспособност и бахатост појединих руководстава појединих јавних предузећа, 
милионским субвенцијама из буџета, је по нашем мишљењу погрешна политика. Та 
политика за Град Нови Сад у дужем временском периоду једноставно неће бити издржива 
и о томе треба посебно повести рачуна. Ми смо очекивали издашнија средства за област 
социјалне заштите, за област спорта и омладине, за здравство, за заштиту животне 
средине, очекивали смо далеко богатији и садржајнији програм уређивања грађевинског 
земљишта од онога што пише у буџету за 2023. - то је искључиво наставак онога што је 
започето у претходним годинама. Међутим, нема нових великих развојних озбиљних 
пројеката у буџету за 2023. годину, када говоримо о Управи за грађевинско земљиште и 
инвестиције. По нашем мишљењу, Нови Сад, као лидер у области социјалне заштите, ту 
нема никакве дилеме међу свим локалним самоуправама, има потенцијал да направи још 
један искорак. Српска радикална странка тражи да се повећа износ, који се исплаћује за 
прво рођено дете и да се уведе посебно локална накнада, новчана помоћ за породице у 
којима се роди друго, треће и свако наредно дете, нарочито након скандалозног укидања 
помоћи вишечланим породицама на покрајинском нивоу. Даље, даме и господо, 
предлажемо једну нову социодемографску меру, а то је куповина сеоских кућа са 



 - 31 - 

окућницом за младе брачне парове. Убеђени смо да Град без икаквих проблема годишње 
може да издвоји стотињак милиона динара за један овакав програм, а на тај начин би 
спојили лепо и корисно. Инсистирамо на томе да се ратним ветеранима, породицама 
палих бораца, инвалидима рата омогуће олакшице у погледу измирења плаћања 
комуналних услуга и олакшице за јавни превоз. Зашто? Зато што, по нашем мишљењу, ти 
људи заслужују апсолутни респект и бригу, то је неко ко је крварио и ко је гинуо за ову 
земљу. Морају се увећати средства у буџету која се издвајају за вантелесну оплодњу ових 
6.000.000,00 динара за читаву 2023. годину за Град од пола милиона становника је 
буквално мизерно и није ништа. Дакле, то су неке ствари, то су неки мањи програми на 
које би требало обратити посебну пажњу. Град мора, по нашем мишљењу, обезбедити 
елементарну комуналну инфарструктуру у сваком кутку града, решите проблем 
сахрањивања са сремске стране Града, то је велики проблем, морају се изградити основне 
школе на критичним тачкама у Граду, мора се далеко више улагати у новосадске пијаце, 
јер је то нешто што граду доноси профит. Ми подржавамо апсолутно...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборника Ђурађа Јакшића у излагању и 
указала му да је истекло време предвиђено за излагање и да је неопходно раније да изрази 
потребу за додатним временом, те му је, на молбу овог одборника, продужила време за 
расправу за још два минута. 
 
  Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „Е, хвала Вам пуно. Дакле, Српска радикална 
странка подржава апсолутно све започете пројекте из претходних година, који су значајни 
и који су драгоцени за Град, подржавамо изградњу и вртића и домова здравља. Ту нема 
никакве дилеме. Подржавамо комплетирање Спортског комплекса у Футогу, ми смо га 
започели још 2005. године и коначно је ред да се он заврши, ту нема апсолутно дилеме 
подржавамо изградњу пречистача отпадних вода и у Руменци и у Бегечу и где год сте 
такве ствари започели, подржавамо и обнову Алмашког краја, међутим даме и господо у 
буџету за 2023. годину нема нових пројеката, све се своди на наставак онога што је 
започето не знам или 2022. или је започето 2021. неке ствари су започете још и 2020. 
године. Дакле, господо, морамо бити свесни чињенице да је време благостања нажалост 
иза нас, да ћемо имати великих проблема у наредном периоду, да ће извршна власт у 
Новом Саду бити пред великим изазовима и не само извршна власт, него сви ми који смо 
од стране народа на локалним изборима бирани 2020. године, учествујући својим 
расправама, дискусијама и тако даље, предлозима у  креирању политике у Граду Новом 
Саду. Ми српски радикали вам желимо успешну 2023. годину, имамо озбиљне резерве у 
погледу онога што пише у буџету за 2023. у погледу саме садржине буџета за наредну 
годину и из тог разлога Одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска радикална 
странка“ ће гласати против предложеног буџета Града. Хвала вам на ова додатна два 
минута.“ 
 

Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ.: „Данас усвајамо историјски буџет поново, ми навикнути на то и нама тако 
лепо иде нам добро Богу хвала, у износу од 40.654.000.000,00 динара и поново никада 
већи буџет и сада више ништа са моје стране, наравно јасно вам је, сем похвала неће доћи 
са ове говорнице. За 4,8 милијарди предлог буџета за 2023. годину већи, него онај којим 

https://skupstina.novisad.rs/av-za-nasu-decu/
https://skupstina.novisad.rs/av-za-nasu-decu/
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смо се у овој години ми дичили поносили са правом. У овој сали седе свакако људи, то 
озбиљна већина људи, који овај буџет доживљавају као свој лични успех и постоји 
одређени број људи који имају свој легитиман начин и легитимну политичку борбу да 
нешто и критикују са ове говорнице, међутим оно што нама свима иде у прилог и оно што 
је јасна чињеница неколико њих јасних ћу изговорити јесте да су доминантни приходи од 
пореза на зараде, од преко 13.500.000.000,00 што је преко 10% више него у овој години. 
Некоме можда недовољно, али ми који знамо и за око нуле кретања неких представника 
бивших режима у овом домену, ми смо врло поносни, врло смо срећни и задовољни што 
смо део тима који је у овај град довео инвестиције, који је у овом граду отворио нова 
радна места, који је у овом граду учинио да могу људи да, који су у пљачкашкој 
приватизацији без посла остајали, да заправо зараде плату и на тај начин допринесу овом 
буџету, којим се данас са правом поносимо и мислим да ништа од тога боље ни не 
осликава заправо политику, која води овај град. Порез на имовину ми не повећавамо, 
рекла је то колегиница претходно и оно што ја исто тако желим да кажем јесте да сам 
изузетно поносна што сам у тиму људи, који не оптерећују грађане на овај начин и нису 
повећали ову врсту односно овај порез, како су то представници бившег режима врло 
радо радили. Опет, ми свакако инвестирамо, ми даље унапређујемо комунални систем 
Града, ми и даље у свакој сфери сваком сегменту чинимо да имамо што боље и што 
квалитетније услове за живот. Повећавамо улагања у образовање, у здравство, у културу, 
у спорт, у домен социјалне и дечије заштите, рекордно, као што смо чули улажемо у 
путну привреду преко 1,5 милијарди динара, са тенденцијом да и то превизилазимо. Оно 
што ја волим да нагласим сваки пут, јесте да сам изузетно задовољна, поносна и да сам 
једна од оних који виде колико је добар био принцип и наставак тог принципа да 
равномерно развијамо наш Град, да равномерно улажемо у све делове града и да не 
запостављамо приградска насеља. То је један од оних принципа, који показује колико 
домаћински се опходимо према нашем Граду и нашем буџету. Ми данас имамо и нови 
принцип који живи и постоји и који има свој део у овом данашњем буџету, а то је 
активност грађана путем платформе „Твој Град“. Још један добар принцип и начин, како 
се трудимо да уважимо све потребе грађана и да идеје грађана и њихове жеље нађу своје 
место у буџету. Овај буџет је, као што видимо и подржао идеје грађана и путем 
платформе „Твој Град“ су се укључивали у креирање буџета. Ове године капитално 
улажемо 14,4 милијарде динара у развој нашег Града. Исто тако, само неколико ствари ћу 
нагласити, а то је улагање у уређење Алмашког краја, изградња фискултурне сале у 
Гимназији „Лаза Костић“, основна школа у Југовићеву коју ћемо да градимо, савремену 
Сателитску пијацу и још много тога, да не заборавимо - ми ћемо почети и изградњу 
моста, односно моста пешачко-бициклистичког моста на темељима, на стубовима бившег 
моста Франца Јозефа, то је нешто чиме се исто тако поносим, јер Српска напредна 
странка наставља да гради мостове и наставља на сваки начин да улаже у што 
квалитетнији живот Новосађана, у што квалитетније путеве, инфраструктуру, у свако дете 
у вртићу, у свако дете, у сваког ђака првака нашег, настављамо социјално одговорну 
политику и Нови Сад има један снажан буџет, који снагу нашег Града у овом моменту и 
осликава. Ја верујем да ће се Српска напредна странка свакако са актуелним светским 
проблемима, који своју рефлексију имају на нас, ја сам сигурна на адекватан начин 
изнети, ја сам сигурна да ћемо ми и у овим ситуацијама победити. Са посебним 
задовољством верујем, Одборничка група Српске напредне странке АЛЕКСАНДАР 
ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. подржаће овај буџети и гласати „за“.“ 
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Саша Новаковић, председник Одборничке групе ПОКРЕТ ОБНОВЕ КРАЉЕВИНЕ 

СРБИЈЕ: „Иако из године у годину бива све теже, како смо чули за овом говорницом од 
претходних колега, наш град функционише захваљујући, пре свега, дословно 
дисциплинованим грађанима Новог Сада, који уредно плаћају порезе и политиком која се 
домаћински води у граду тако да буџет Града Новог Сада, из године у годину, је све већи 
и већи, ове је године, односно наредне године 2023. буџет ће бити 40.000.000.000,00 
динара. Међу текућим приходима доминира приход од пореза 73,5% и пројектован је на 
скоро 24.000.000.000,00 динара, а у оквиру тога порез на доходак добит и капиталне 
добитке износи 16,75 милијарди динара, што нам показује да је у претходном периоду, а 
тај тренд како видимо биће настављен и у наредном, ствара се клима за долазак нових 
инвестиција у Град Нови Сад и да се отвара све већи број малих и средњих предузећа, као 
и да је број запослених и плате константно у порасту. У надолазећој 2023. години, у 
буџету Града планирано је да се ради на многим пројектима од којих би ја издвојио, а ми 
смо већ то чули неколико пута за овом говорницом, већ изградњу почетак изградње 
пешачко-бициклистичког моста на стубовима који су на Дунаву, спортски комплекс у 
Футогу, изградња вртића на Адицама, обнова Алмашког краја уз помоћ наравно и 
покрајинске владе, скоро 2,5 милијарде планирано је за образовање. Основне школе ће 
моћи да рачунају на 341.000.000,00 динара за капитална улагања, међу којима је и 
изградња школе на Југовићеву 156.000.000,00 и доградња спортске сале у Основној 
школи „Васа Стајић“ 96.700.000,00. Доградња школе и изградња спортске сале у Основној 
школи „Десанка Максимовић“ у Футогу 28.300.000,00, за капиталну потрошњу у средњим 
школама обезбеђено је 392.000.000,00 динара, од тога ће се доградити Средња 
медицинска школа „7. април“ са 191.000.000,00 и опремити фискултурна сала Гимназије 
„Лаза Костић“ сa 173.600.000,00 динара, за социјалну заштиту предвиђено је 1,1 
милијарда динара. Због свега наведеног, Одборничка група Покрет обнове краљевине 
Србије подржаће буџет и гласаће „за“.“ 
 

Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor 
István – Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Одборничка група Савез 
војвођанских Мађара - Пастор Иштван ће подржати буџет Града Новог Сада за 2023. 
годину. Тај буџет је стално растући, стабилан, и када гледамо и номиналне вредности и то 
стално расте. Велики капитални пројекти ће бити остварени у следећој години или 
започети и за мене је капитално велика ствар, ако један Град гради мостове, гради 
пречистаче, гради канализациону мрежу, гради основну школу, гради вртиће, да ли вам то 
говори нешто у позитивном смислу? И ја на ово питање сам већ у претходним реченицама 
дао одговор. Уз све те изградње, огромне капиталне, можемо рећи да смо сачували и 
бесплатан боравак деце у предшколској установи, деца у основним школама, први разред 
основне школе добијају бесплатне уџбенике, годишње карте су на нивоу од 5.000,00 
динара, јако пуно значи приградским насељима, ученицима приградских насеља. 
Остварене су помоћи при рођењу деце, помоћ породицама са троје и више деце. Значи све 
оно што смо до сада примењивали и финансирали, све је то остало и додатно градимо 
капиталне пројекте. Озбиљне фирме, фабрике, су дошле у Нови Сад, нису само дошле 
него су остале и разивјају свој капацитет. Клима је позитивна за улагање у Новом Саду и 
то чујемо сваким даном, како се интересују за плацеве, интересују се за изградњу на 
територији Новог Сада, и оно што је најважније за националне заједнице Мађара у Новом 
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Саду, постоји настава и васпитање деце и ученика, почевши од јаслица, обданишта, 
основне школе, средње школе на језицима националне заједнице Мађара. Даље, одрађена 
је и при финишу, значи при крају је реконструкција објекта Мађарског културног центра 
„Петефи Шандор“ на Телепу. Планирана је изградња капеле на Реформаторском гробљу у 
Руменки, у 21 веку то је, ја мислим једно цивилизовано размишљање да се не врше 
обреди сахрањивања од куће. Даље, Град Нови Сад даје подршку верским заједницама, 
цивилним организацијама у области културе, омладинским и спортским програмима. Ја 
нећу анализирати и давати бројчане ствари, одборници испред мене који су говорили, они 
су све то разјаснили, али хтео сам мало да рефлектујем на то, да не само капиталне 
инвестиције или са друге стране социјална питања су  испред нас, него су сва питања која 
се тичу грађана Новог Сада да бисмо живели лепше и боље и да бисмо напредовали у 
овом граду, да нас са стране пријатељи увек позову и кажу  видим издалека колико 
кранова ради на изградњи у Новом Саду, то је лепа слика. То су рекли моји пријатељи и ја 
их подржавам.“ 
 

Славенко Унковић: „Данас је пред нама најважнија тачка дневног реда, као и 
најважнији документ, који ми у овом дому усвајамо у току једне године и представља 
систематски приказ расхода и прихода за 2023. годину. Нови Сад је, као што знамо, један 
од ретких локалних самоуправа, који нема проблем са ликвидношћу, никоме се не дугује 
ни један динар, све обавезе измирује на време и то је последица једног одговорног и 
домаћинског односа према јавним финансијама нашег града и то је свакако за сваку 
похвалу. Видимо да је буџет на рекордно високом нивоу и чини ми се да је конципиран 
као социјално одговоран и развојни, развојни у смислу да се велики ниво капиталних 
инвестиција преко 10.000.000.000,00 издваја за капитална улагања, која ће омогућити 
наставак инвестиционих активности у нашем граду, која су допринела да данас Нови Сад 
буде град, који се најбрже развија у нашој земљи. Социјално одговоран, у смислу да се 
наставља са политиком социјалног давања и помоћи свим социјално угроженим 
категоријама нашег становништва. То је заиста једна добра пракса, која краси Градску 
управу све ове године. Велика средства су видимо одвојена и за адаптацију, проширивање 
и опремање здравствено социјалних установа, као што су Дом за децу и младе ометене у 
развоју у Ковиљу, Школе „Милан Петровић“, клубови пензионера се обнављају у Футогу, 
у Ветернику, у Каћу, Буковцу, напокон је Центар за социјални рад дошао на ред да се 
реконструише, Дом здравља на Видовданском насељу и многи други објекти социјалних 
установа, које су јако значајне за све наше грађане. Из Предлога буџета видимо да је опет 
пореска политика Града на веома високом нивоу и веома успешна, порез на доходак 
грађана је у рекордно високом нивоу, што је последица нових радних места, као и  све 
већих примања и плата наших запослених, порез на имовину је такође значајна ставка у 
нашим приходима, он ће бити на нешто већем нивоу него ове године и чини ми се да ту 
имамо још простора да унапређујемо ту област, али свакако добра одлука је Градске 
управе да се не мења цена квадрата на коју се утврђује порез на некретнине, што значи да 
порез на имовину неће порасти и то је, ал многи су, многе су процене биле да треба да 
порасте, али ово је заиста једна одговорна мера Градске управе која се није мењала у 
последње две године и говори само да се и на овај начин води брига о грађанима, како се 
не би додатно буџет грађана оптеретио на овај начин. Добра пракса која ће се наставити у 
следећој години је субвенција за самозапошљавање, ту Градска управа за привреду ради 
јако добар посао и чини ми се да ова мера која је примењена ове године је јако значајна. 
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Пре неки дан смо видели да 130 људи са Националне службе за запошљавање је добило 
по 400.000,00 у присуству Градоначелинка Ђурића за самозапошљавање, значи 
отпочињање новог бизниса и то је свакако мера коју треба да заслужује нашу подршку и 
следеће године. Када је у питању енергетска политика Града, желим посебно да нагласим 
и да похвалим све мере које је предузео и донео на којој се обезбедило да грејна сезона 
буде успешна и да буде извесна потпуно за наше грађане, свакако да све то углавном иде 
са републичког нивоа, али и руководство Града и руководство „Топлане“ је показало да 
су на време предузели све мере да имамо извесну и сигурну грејну сезону, као што се већ 
сад предузимају мере и мере и стратегија се прави како би и следећа сезона била 
подношљива и како би се на што бољи начин изборили са тим стварима. На једној од 
прошлих седница Скупштине Града, донели смо Програм енергетске ефикасности Града 
Новог Сада, који је онако мало незапажено прошао поред свих нас, али то је један врло 
важан документ који је чланица Већа Мира Раденовић са својим тимом урадила и на један 
професионалан и квалитетан начин и који представља платформу за све будуће одлуке и 
мере које ће бити доношене у интересу енергетске ефикасности објеката у јавном 
власништву Града Новог Сада. Многи од нас не знају да, рецимо, у Новом Саду постоји 
350 објеката јавних за које Град плаћа трошкове топлотне енергије и електричне енергије 
и воде. 2,84% градског буџета иде само за те трошкове. То је огромна количина новца и 
свака мера која буде донешена у наредном периоду биће у интересу да се смање ти 
трошкови у буџету и како би се повећала енергетска ефикасност тих објеката. Мера 
штедње која је предвиђена тим програмом и плановима и које су, које смо добили 
инструкцију са републичког нивоа су дале резултате тако да је рецимо у октобру месецу 
смањење трошкова потрошње електричне енергије за 13%, када су у питању јавни објекти 
Града. Такође, јавна расвета направљена је уштеда од 6%, а да нисмо скоро ни приметили 
да имамо неке рестрикције, када су у питању јавна расвета и то је  процене показују да је 
највећи потенцијал уштеда баш у тој јавној расвети, али то ћемо видети у наредном 
периоду. Јако је значајно да се у 2023. години настави са улагањем у саобраћајну 
инфраструктуру. Предвиђено је да око 1.000.000.000,00 динара за те послове, када додамо 
на то и трансфере са покрајинског нивоа и новац који ће бити обезбеђен ребалансом у 
следећој години, претпостављам да ће ниво тих улагања бити као и овогодишњем нивоу 
преко 2.000.000.000,00 динара, али то је стварно добра и потребна мера...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборника Славенка Унковића у излагању и 
указала му да је продужила његово време предвиђено за излагање за један минут. 
 

Славенко Унковић: „ Значи то су јако позитивне и добре ствари, али чини ми се да 
свесни смо ситуације да је саобраћај у нашем граду постао јако велики проблем и можда 
чак у овој ситуацији и није толики проблем, али у најави је да ће за две, три, пет година 
бити  огроман проблем за све наше грађане и чини ми се да то захтева једно системско 
решење, системски приступ решавању тог великог проблема, који нас чека у наредном 
периоду. У сваком случају, буџет за Одборничку групу Социјалистичке партије Србије – 
Јединствена Србија је прихватљив као предлог и ми ћемо наравно подржати овај важан 
документ.“ 
 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Одборничка група Нове демократске странке Србије 
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– Милош Јовановић неће подржати Одлуку о буџету Града Новог Сада за 2023. годину и 
наставља своје опозиционо деловање у овој Скупштини Града. Чињеница је да апсолутни 
износ буџета за 2023. годину до сада није постојао у Новом Саду и да та бројка од 
40.000.000.000,00 представља стварно нешто чиме треба да се поносимо, у оквиру наше 
целе земље, у односу на остале локалне самоуправе. Али, такође чињеница је да све ово 
време имамо изузетно присутну велику инфлацију и да ако та инфлација буде наставила 
да расте из године у годину сигурно је, без обзира шта се буде дешавало са приходима и 
шта се буде дешавало са куповном моћи, да ће тај износ буџета бити у апсолутној 
вредности све већи и већи. Тако да не можемо да успоставимо директни однос између 
апсолутне вредности буџета и онога шта се са тим буџетом може урадити. Што се тиче 
приходовне стране овог буџета, ми у суштини немамо замерке, јер дефинитивно су 
Новосађани познати као уредне платише, они своје пореске обавезе измирују, количина 
квадрата у Новом Саду оправдано или не расте, самим тим и обавезе, које имају грађани 
по питању пореза, али такође и број запослених и плате расту због свих могућих пратећих 
разлога. Оно што нам се допада јесте да није повећан износ пореза на имовину грађана, и 
ми смо већ пет година уназад тражили да тај порез буде смањен, јер смо коментарисали 
стално суфицит у градском буџету и из тога изводили закључак да је од грађана и 
привреде узето више новца, него што је потребно и ми смо као најједноставније решење 
за смањење прихода и излазак у сусрет грађанима пет година уназад предлагали смањење 
пореза на имовину грађана. Али, овако уз инфлацију и неповећање пореза, дошли смо 
заправо до истог тог резултата. Тако да, ако не буде повећаван у апсолутном износу, он ће 
због инфлације бити смањен, тако да то поздрављамо. Такође, неколико година уназад ми 
говоримо да је изузетно стабилно време пропуштено да се искористи за, како ми то 
волимо да кажемо, да се за Нови Сад направе неки мега пројекти. И ето десило се да и 
Градоначелник претходни, господин Милош Вучевић, престане да буде Градоначелник 
Новог Сада, да прође 10 година његовог мандата, а да ти мега пројекти нажалост нису 
урађени на корист грађана Новог Сада. Тако, да нажалост, ни господин Вучевић не може 
да се подичи тако неким грандиозним пројектима за Нови Сад. Што се тиче субвенција, 
сматрамо да су оне не само чињеница, него и показатељ. Показују у ком правцу иде то 
изостајање мега пројеката. Једноставно, са огромним субвенцијама за Градско 
саобраћајно предузеће, ми само одлажемо тај проблем и пошто сви не очекујемо да ће у 
наредном периоду доћи боља времена мислимо да се тај проблем Јавног градског 
саобраћајног предузећа одлаже за гора времена, када ће нам бити теже да се суочимо са 
тим проблемом. То су огромне субвенције и оне представљају изузетно значајан део 
буџета Града Новог Сада и ми сматрамо да би много паметније било тај исти новац 
уложити за решавање суштински горућег проблема јавног градског саобраћаја у Новом 
Саду и да се уместо давања сваке године кроз буџет огромних субвенција почне тај 
проблем решава и да Градско саобраћајно предузеће, односно јавни градски саобраћај не 
захтева огромне субвенције сваке године. Нама се не допада и тада смо гласали против 
задуживања Града, нарочито по питању куповине електричних аутобуса. Ми сматрамо да 
је куповина аутобуса начелно у реду да би се одржавао парк и да би функционисао јавни 
градски саобраћај, али куповина аутобуса па макар они били и електрични неће решити 
суштинске проблеме јавног превоза у Граду Новом Саду. И ми смо били потпуно против 
тада, а и сада смо против задуживања Града Новог Сада за овај случај. Следећа ствар која 
је до сада по нама изостављена на овој говорници, а то је питање јавне расправе за буџет 
Града Новог Сада. Она је некако веома скромна и стидљиво се помаља у јавности, а 
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кључна је по нама замена теза по питању портала „Твој Град“. „Твој Град“, односно 
портал који постоји, није замена за јавну расправу и молим вас да не доводите грађане 
Новог Сада у заблуду. По нама је изузетно важно да грађани Новог Сада знају ко стоји 
иза платформе „Твој Град“, да знамо ко контролише податке, на основу чега се све то 
анализира и када будемо имали неки надзор над свим тим што се дешава у оквиру 
портала „Твој Град“, ми можемо онда да сматрамо да су подаци добијени са те стране 
релевантни. У оваквом тренутку ми једноставно видимо да се то користи као некакав 
изговор за јавну расправу...“ 

 
Председница Скупштине је прекинула одборника Бојана Радојевића у излагању и 

указала му да се држи теме дневног реда. 
 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – Милош Јовановић: „Јако је важна тема јавна расправа о буџету Града Новог 
Сада молим вас немојте ме прекидати. Дакле, значи тек када буде установљен надзор и 
када буде постојало јавно доступно шта се дешава иза платформе „Твој Град“ онда то 
може да се користи као аргумент. Чињеница је да је прошле године неколико пројеката од 
стране грађана добило највише гласова а да они нису узети у обзир у следећем буџету. 
Тако да овако испада грађани само дају идеје, гласају за нешто највише гласају, то добије 
највише гласова, а онда не буде усвојено и не буде обавезујуће за локалну самоуправу. По 
нама остало је неколико ствари које су изузетно важне да се нађу у буџету Града Новог 
Сада и да се остваре за грађане Новог Сада. Прва ствар је питање колектора између црпне 
станице код Жежељевог моста канализационе до локације будућег пречистача. Ми смо 
веома задовољни што се пречистач планира да се направи из средстава Републике у 
оквиру Програма „Зелена Србија“ и то ћемо наравно подржати само чини нам се да то 
доста споро иде, али Град Нови Сад из својих средстава треба да направи колектор од 
црпне станице до локације будућег пречистача на територији Петроварадина, а у околини 
Роковог потока. То је изостало у Програму пословања прошле године ЈКП „Водовод и 
канализација“ је постојало идејно решење и сада треба тај колектор направити. По нама је 
то изузетно важна ствар и она би морала да се нађе у буџету Града Новог Сада за следећу 
годину. Такође, Нови Сад због огромне гужве у саобраћају, односно повећања 
моторизације захтева све већи број обилазница како би се то некако предупредило у 
смислу да нам недостају обилазнице у околини Новог Сада, обилазнице око Каћа, 
пробојница код Буковца, обилазница према Руменци и тако даље и тако даље, и те ствари 
једноставно и даље овде нису присутне. Такође, видимо да се ништа не предвиђа по 
питању решавања кључног проблема Градског саобраћајног предузећа него се и даље 
ради са субвенцијама, не планира се увођење неког алтернативног саобраћаја ви сви знате 
да се ми залажемо за елементе шинског саобраћаја који би једини могли да пребаце 
велику количину, ако могу да добијем још минут, прекинули сте ме без разлога тако да ми 
нећемо гласати за овај буџет.“ 
 

Душанка Ђокић:„ Пред нама је данас веома важан задатак као што смо већ видели 
да размотримо и усвојимо Предлог одлуке о буџету Града Новог Сада за 2023. годину. 
Овде се много тога говорило о бројкама, ја ћу мање о бројкама, више о суштини и о 
важности пројеката који су заиста на корист Новосађанима. Оно што је историјски важно, 
као што смо већ чули јесте висина буџета преко 40.000.000.000,00  и 35,7% од укупног 
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буџета иде на капиталне инвестиције. Неке су већ, чули смо раније, почеле са 
реализацијом у овој години, неке ће се тек реализовати наредне 2023. године. Посебно 
бих издвојила оне инвестиције које заиста иду на корист Новосађана и оне инвестиције 
због којих је Нови Сад град препознат као град у коме се добро живи. Дакле, не само у 
нашој земљи него сведоци сте те ситуације и ван граница наше земље. Посебно је важно 
што се мисли о неким основним потребама наших суграђана пре свега изградња Дома 
здравља на Видовданском насељу који ће пружати изузетне услуге не само из опште 
праксе, гинекологије, офтамологије, педијатрије, патронаже, лабораторије и молим вас 
наши суграђани више неће чекати у редовима по удаљеним домовима здравља у односу 
на своје место живљења, него ће имати све конкретне специјалистичке службе на једном 
месту. Ја бих се сада осврнула на важну чињеницу да наши суграђани заиста имају 
могућност да планирају, да учествују у доношењу одлука када су везане њихове потребе 
за одређене инвестиције, за њихово планирање и имплементирање у буџет Града Новог 
Сада. Па, ето морам да поменем управо платформу „Твој Град“ и реализација изградње 
вртића у Мише Димитријевића на Грбавици и јесте изникла из саме базе из потребе 
суграђана просто увек је потребно у бар једно место више у предшколској установи. Овом 
изградњом овог вртића дакле на потезу где живи више од 20.000 људи Грбавица и 
околина биће обезбеђено 140 места за малишане што није мала ствар заиста. Посебно је 
важно да се у Новом Саду одржи тај дух културе, историје који наш град заиста поседује 
и посебно ми је драго да и то смо посебно коментарисали на нашој одборничкој групи да 
се уређује Алмашки крај. Помно смо пратили презентацију у Културној станици 
„Свилара“ и заиста нам је драго да ће се адапација и уопште реализација ове инвестиције 
одвијати под Заводом за заштиту споменика културе. Дакле, и овде су опет наши 
суграђани  у Удружењу „Алмашани“ дали конкретне предлоге како да се сачува тај 
културни дух тог дела Града. Ја бих сад још овде само поменула није део теме, али је 
афирмативно па ваља мало и да похвалимо људе, посебно је ту значајну улогу у 
афирмацији овог краја и приближавања његове културно-историјске вредности имао низ 
емисија које је организовао наш колега Петар Ђурђев где нам је он у ствари поближе мало 
објаснио како и на који начин је Алмашки крај неколико векова пре функционисао у 
Новом Саду. Дакле, поред тога мислим да смо напокон дошли у ситуацију да негујемо и 
здраве стилове живљења у овом нашем граду Новом Саду и напокон да дочекамо и 
пешачко-бициклистички мост који заиста обећава са свим оним пратећим елементима 
који ће бити на њему, а да не говорим да ће бити заштита животне средине, да ће се негде 
растеретити саобраћај и ја бих сад само мало и парафразирала нашег нобеловца мост увек 
треба и мост се увек налази управо на чворишту великих људских потреба а самим тим то 
је једина грађевина која никад не припада ничем што је зло и ничем што није потребно 
човеку. Ми социјалисти смо посебно задовољни и сматрамо да је изузетно значајно што 
се увећавају средства за програме запошљавања у чему је Нови Сад заиста лидер у 
региону, у Србији и такође у буџету је планирано 50.000.000,00 динара као подршка 
микро и малим предузећима и предузетницима. Дакле, з начајно се води рачуна о 
економској, социјалној слици нашег Града и наших суграђана. Ја бих још само на крају да 
захвалим нашим суграђанима који ревносним измиривањем својих обавеза заиста добрим 
делом доприносе нашем буџету и наравно самим тим и креирањем инвестиционих 
планова за даље унапређење живота и рада у Новом Саду. Дакле, још једном да поновим 
Одборничка група Социјалистичке партије Србије – Јединствена Србија ће гласати за 
Предлог одлуке о буџету за 2023. годину.“ 
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Зоран Симоновић: „Нова демократска странка Србије неће подржати буџет. Имамо 

неке одређене сумње што се тиче ових планова које сте ви изнели. Наравно не мислим ту 
на ову приходовну страну јер мислим да ће ту бити све онако како је и зацртано, пракса 
говори да је то увек било сасвим у реду. Такође, оно што пракса говори а није у реду а то 
је реализација ваших планова. Ви до сада нисте успели да реализујете ваше планове 
годинама уназад које сте зацртали себи као одређени циљ. Такође, факт је да што се тиче 
капиталних инвестиција увек сте имали мању реализацију истих за 20 – 30% тако да не 
видим на чему градите оптимизам да ћете све ово успети да урадите. Оно што ће такође 
вама бити проблем то су и субвенције предузећима која лоше послују, тј.  губиташима 
мислим да је цифра око 4.000.000.000,00 исправите ме само ако грешим, али та цифра ће 
бити већа. Имали смо прилике у претходној расправи и да чујемо која су то предузећа, ми 
очекујемо да она наставе тако лоше да послују, јер сигурно се људи неће  променити који 
управљају са њима, нити код вас постоји воља за тако нечим. Оно што такође вама може 
бити проблем и биће проблем сигурно то је ниво инфлације који неће сигурно стати и сви 
знамо да и тај фамозни рат који је у Украјини и Русији који  једноставно довлачи те макро 
економске проблеме дошло је и до нас и сигурно то неће у неко ближе време стати и ја 
очекујем да цене и даље расту. Оно што смо чули такође са стране владајуће коалиције да 
Град не дугује ником, то није тачно, Град дугује банкама али исто тако ја желим да будем 
искрен до краја, не постоје проблеми у сервисирању тих обавеза. Значи опет треба да 
будемо мало и прецизни када све кажемо није тачно да се не дугује, али овај део што сам 
рекао после тога је за похвалу. Такође, нисмо чули у вези тих кредита колико ћемо 
плаћати за камате, причали смо овде и говорили смо о аутобусима, сећам се када је била 
расправа о свему томе, да је из владајуће коалиције речено да је кредит најјефтинији 
извор финансирања што наравно опет није тачно. Оно што је ту било проблематично и 
што смо ми тада износили и због чега ми купујемо нешто на кредит уколико постоји 
суфицит у буџету, да би грађани знали шта је суфицит то је вишак новца јел тако који је 
остао у каси, ове године је то било на нивоу 2,7 милијарде и то значи да Српска напредна 
странка са својим коалиционим партнерима није уложила 2,7 милијарде у Град. Оно што 
би ја хтео да похвалим то су средства која се издвајају за децу ометену у развоју, чули смо 
да ће бити издвајања већих средстава за персоналне асистенте, ја сам једном за 
говорницом овде говорио да родитељи који имају децу ометену у развоју имају и 
проблеме како да дођу до персоналних асистената постоји чак и уцењивања, да, 
извињавам се, хвала, који имају децу ометену у развоју персонални асистенти уцењују те 
родитеље и јако су велики ту проблеми и јако је добро што ће Град издвојити још више 
средстава да можемо преко и школе „Др Милан Петровић“ да нађемо те људе који ипак 
желе да помогну тој деци која имају проблеме.“ 
 

Милорад Мирчић: „Опште познато је да средства којима располаже локална власт 
су средства која грађани Града Новог Сада издвајају. Издвајају са намером да би 
побољшали услове свог живота. Сама чињеница да локална, односно комунална власт у 
свом називу носи већи део опредељења и сврхе постојања таквог вида и нивоа власти, 
говори о томе да власт мора да се потруди да комунални системи пре свега функцонишу 
беспрекорно. Да цене услуга тих комуналних система буду прихватљиве за грађане Града 
Новог Сада, а они су прихватљиви ако су у сразмери са примањима грађана Новог Сада. 
Распоред средстава, распоређивање средстава од стране локалне самоуоправе говори о 
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визији власти и сагледавању власти шта треба даље да се дешава у овоме граду, како град 
да се развија, како да се развија инфраструктура овога града. Овде ми српски радикали не 
видимо у односу на прошлу годину ништа ново, осим што остаје не само постојећи раније 
започети пројекти и инвестиције, него остаје један континуитет који није баш добар да 
буде на нивоу Града Новог Сада и да будемо препознатљиви по томе, а то је суфицит 
буџетских средстава. Не говори то само о оној приходној страни где многи мисле да је то 
захваљујући повећаним примањима, куповној моћи и тако даље, и тако даље, него говори 
о томе да многи пројекти,многи планови нису остварени онако како су планирани и да тај 
вишак новца из године у годину нажалост се повећава. Има један ограничавајући фактор 
који у сваком случају мора да се има у виду а то је да када су у питању пореска средства, 
односно средства која се оприходују наиме пореза повећање њихово у буџету је 
ограничено са инфлацијом или детерминисано са инфлацијом. Када су у питању ова 
непореска средства, она су раст њихов је ограничен са растом БДП-а и ми видимо да то су 
импути који се добијају са републичког нивоа, односно министар финансија даје те 
импуте колико ће прогнозе колико ће бити инфлација и колико ће бити БДП и сада смо 
сведоци да је тешко очекивати да ће у тим оквирима мада искрено говорећи ми би волели 
да буде на том нивоу и инфлација планирано и БДП, али све прилике су да неће баш то 
тако бити, али шта да се ради. Има онај део који је директно у зависности од умећа, знања 
и програмског опредељења власти у Граду, а то су ти расходи. Расходи треба да се 
усмеравају како би се уанредном периоду избегли ти таласи поскупљења који ће 
запљуснути грађане Новог Сада а може да се деси да поскупљење повећања цена изазове 
један ефекат који није пожељан, а то је да се смањи проценат наплативости услуга јавних 
комуналних предузећа, да не говоримо о другим последицама које могу да се изазову.  
Постоји једна корекција, постоји једна могућност када је у питању буџет, а то је да се иде 
на ребаланс буџета, али овде има једна ствар коју желим да скренем пажњу имате овде у 
једној социјалној политици која се сасвим одговорно води, имате да се води брига и о 
овом дому у Ветернику где се одвајају одређена средства а то говори о карактеру власти, 
власт која води рачуна о онима којима је потребна помоћ говори о томе да је одговорна 
власт која размишља о својим суграђанима, али чињеница да планира се 2.000.000,00 
динара за пројекат изградње спратног држача бициклова а са друге стране имате да испод 
2.000.000,00 динара издваја се за социјалне потребе, јасно упозорава да се можда 
направио мали превид наравно не говоримо ми да не треба и ти спратни држачи 
бициклова што је мени овако искрено говорећи мало интересантно, како се неко досетио 
да ће урадити тај пројекат, тај спратни држач бициклова, пошто се повећавају средства за 
куповину бициклова, али оно што је жеља нас српских радикала је искрена жеља да 
унапред предвидимо колико ће талас поскупљења и повећања цена услуга јавно 
комуналног сектора у Новом Саду утицати негативно на живот суграђана који живе 
заједно са мном у овоме граду и буџет мора бити у сврху да ублажи те ударе, односно те 
таласе који су неминовно долазећи, а лако ћемо ми на тим ребалансима да ми исправимо 
неке грешке или да коригујемо ако имамо довољно средстава. Ми живимо у оптимизму и 
нећемо гласати.“  
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Ја ћу дати само неколико одговора на питања или на исказане неке нетачне 
ствари које се тичу Предлога одлуке о буџету за 2023. Значи, раст прихода односно 
пројекције прихода које су установљене, односно утврђене Предлогом буџета за 2023. 
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имале су лимитирајући фактор као што имају увек у складу са Упутством које доноси 
Министарство финансија, а то је да приходовна страна, односно појединачни приход не 
сме прећи по својој пројектованој вредности одређене индикаторе које они установе. 
Значи, ми смо ишли значајно ниже у односу на стопу инфлације која је утврђена у висини 
од 11,1% баш да не би ишли до крајње границе и тестирали ту неку горњу границу 
прихода. Оно што је јако важно истаћи је да динамички план под јавне потрошње који се 
доноси на почетку године утврђује јавну потрошњу односно обезбеђује је и релаксира нас 
тог ризика да не можемо нити да преузимамо обавезе у том обиму, нити да потрошимо 
уколико извршење буџета, односно пуњење буџета, остварење приходовне стране не буде 
ишло на начин како смо то планирали. И наравно да то пратимо активно и наравно да смо 
то чинили већ  и ове године и претходне године и свих оних година када се евентуално 
могао очекивати ефекат кризе што у претходним годинама као Ковид последица што сада 
као последица рата или енергетске кризе те економске која влада у свету. Пораст прихода 
који бележи, као што сам у свом излагању и рекла кључни приходи то су они приходи 
који су изворни, који су јавни, који треба да нас радују су текући приходи, а они се односе 
махом на порез од зарада и на порез од имовине. Неколико пута за овом говорницом  и на 
претходним седницама се истиче порез на добит. Град Нови Сад као изворни јавни 
приход нема порез на добит у никаквом облику само се зове у дужем смислу речи порез 
на доходак грађана, значи ми имамо порез на зараде  у одређеном проценту и тај порез 
смо предвидели, односно пројектовали вредност остварења према остварењу у овој 
години и пратећи десетогодишњи раст. Значи, ми не пројектујемо приходе само на бази 
стопе инфлације или неких индикатора које Министарство утврди, него радимо анализу 
десетогодишњег раста појединачног прихода. Ми смо бар три пута месечно на 
састанцима са Заводом за статистику да добијамо од њих податке о броју запослених у 
приватном сектору, о броју запослених у јавном сектору,  о броју регистрованих 
пољопривредних газдинстава исто тако смо у координацији са Агенцијом за привредне 
регистре, појашњавам у смислу колико је дубока та анализа и на бази којих све 
параметара ми радимо пројекцију прихода и корекције на евентуалном ребалансу. У 
контакту смо са Агенцијом за привредне регистре у смислу активно пратимо евентуално 
број угашених привредних друштава, у контакту смо са Агенцијом за лиценцирање 
стечајних управника, пратимо број покренутих стечаја на територији Новог Сада. Значи 
није то само стопа инфлације, ми сад 11,1% стопа инфлације, ми повећали порез на зараде 
10,8, не напротив, имамо и директне повратне информације од страних инвеститора, 
знамо шта планира Нидек, знамо шта планира Континентал, све до сад што су планирали 
они су остварили. Наравно увек морамо имати резерву у том њиховом деловању што се 
тиче пројектованих њихових неких вредности запошљавање, остваривање прихода и тако 
даље. Значи, категорије прихода које доминантно учествују у повећању овог, а пажљиво 
сам то излагала у почетном излагању буџета, је порез на зараде који има доминантно 
учешће и континуирани раст броја запослених. Градоначелник је чини ми се у свом 
излагању и споменуо да је то бројка од нешто више од 37.000 више запослених у односу 
на период од пре десет година и тај раст броја запослених и чињеница где су ти запослени 
у радно-правном односу нас охрабрује да можемо да идемо храбро у пројектовање 
оваквих вредности. Наравно енергетска те економска криза која влада светом може да 
доведе до тога да последице буду у свету велике, не само код нас, него у свету. Наша 
економија, односно што се тиче локалног буџета и градске касе Новог Сада није осетила 
последице и то говори чињеница да смо ми рецимо на јучерашњи дан остварили приходе , 
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пројектоване приходе града који су никада већи по ребалансу буџета у висини од преко 
93% и то заиста охрабрује и очекујемо да ћемо крај године завршити близу остварења 
пројектованих вредности или у планираном обиму. Расходи су тренутно на неких 76-77%, 
континуирано сада пред крај године пристижу те привремене, те окончане ситуације, у 
том смислу све је већа реализација и извршење градског буџета. Не бих лицитирала 
колики ће бити суфицит, пројектовани претпостављени суфицит који се увек користи 
приликом израде буџета је за сада 2.660.000.000,00 наравно да он по завршном рачуну 
увек буде већи. Сложићете се сви да је суфицит последњих година да има тенденцију 
смањења на доле. Колико на доле, има тенденцију смањења значајно и ми се трудимо да 
та стопа реализације буде у што већем износу и она има да кажем тенденцију смањења из 
првобитног разлога што су сада махом планирани вишегодишњи капитални пројекти, 
када они свој пуни замах имају током више буџетских година, те и то извршење не 
лимитира јавну набавку која се покреће у јануару, која се закључује у фебруару, која се у 
марту уводи извођач и која одузме негде први квартал године мал те не за почетак 
реализације. Што се тиче ГСП-а сложена је ситуација веома сложена, ми смо са 
1.300.000.000,00 када је већ један од претходних говорника споменуо текуће субвенције и 
уопште субвенције и давања ка јавним и јавно комуналним предузећима са 
1.300.000.000,00 из простог разлога што смо одлучили да за почетак, а очекујући њихов 
план да кажем једног комплетног реструктуирања предузећа, не бих износила детаље, 
просто очекујемо од предузећа да добијемо један њихов свеобухватан план на који начин 
ће се урадити то реструктуирање рационализација, како год то буде руководство 
предузећа предложило. Ми смо се одлучили да за сада не идемо са повећањем цене карте 
за сада, анализира се и даље и чека се њихов предлог и план, а свакако доминантно 
учешће у  њиховим трошковима су плате и енергенти. До пораста цене енергената је 
дошло и природно би било и природан ток ствари би учинио да дође и до пораста цене 
карата. Ми желимо и покушавамо да субвенционишући ово предузеће задржимо цену 
карте за наше ђаке и наше студенте у висини од 5.000,00 динара, покушавамо, да ли ћемо 
у томе успети видећемо, али заиста покушавамо да та цена остане на том нивоу. За 
приходе и расходе сам рекла, значи веома охрабрујућа чињеница да је 93% прихода 
остварено на јучерашњи дан и тенденција да ћемо остварити буџет за 2022. који је 
историјски с обзиром да сад поредимо буџет после ребаланса, а не ове номиналне 
почетне. Управљање капиталом је веома сложена ствар, то не значи да нешто што имате 
сопствено да је јефтиније од нечег туђег. Мислим просто, ја ћу сад изнети неке конкретне 
бројке, само како бих можда то лакше појаснила.  У 2022. години у односу на ту борбу на 
тржишту и шта је то што узмемо од кредитних средстава, односно шта је то што као туђе 
средства користимо и шта је то што из сопствених средстава пласирамо на даље 
орочавање, ми смо остварили позитивну разлику у корист Града, односно у корист 
градске касе и наших грађана у висини од 199.419.000,00 динара. Значи то је, ако узмемо 
као пандам да је 316.000.000,00 вредност капиталног пројекта изградње вртића у Мише 
Димитријевића, сложићете се да је то значајан  део који је обезбеђен само на овај начин и 
паметно управљање капиталом. Значи ми смо платили 39.959.000,00 камате а 
приходовали смо на основу умећа управљања капиталом 238, значи позитивна разлика 
200.000.000,00 динара, значи 116 смо додали и обезбедили финансирање вртића у Мише 
Димитријевића. 93 нова пројекта, односно 195 нових пројеката капиталних који ће се 
реализовати током 2023. године. Ја бих волела да су сви говорници а хвала пуно колега 
који су помињали платформу „Твој Град“ никад транспарентнији начин да грађани узму 
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учешће, односно партиципативно делују у односу на креирање буџета и  градске одлуке 
која се тиче усвајања буџета. Никад транспарентније значи 365 дана на транспарентан 
начин могли су да гласају о пројектима које је предложио Град, а могли су да гласају о 
пројектима који су предложили други суграђани, могли су да предлажу сами своје 
пројекте. Сваки суграђанин који је предложио пројекат и добио одговор Града, писаним 
путем, какав је пројекат у смислу пројектно-техничке документације, имовинско-правног 
статуса, могућности реализације, сваки пројекат који је у том моменту подлегао 
могућностима реализације  обезбеђивању средстава уврштен је у овај буџет. Значи, 365 
дана јавног увида, не знам транспарентнији начин у односу на оно што статут предвиђа, а 
то је мислим 15 дана јавне расправе, значи ми смо 365 дана у активној интеракцији, 
односно комуникацији са нашим грађанима, размени фотографија идеја, размени 
локалитета, низ пројеката је у буџету за 2023. баш на основу идеја и ко год да је погледао 
платформу схватио би да управо оно што грађани предлажу на тај партиципативни начин 
је сада инплементирано односно инкорпорирано у буџет за 2023. години и поносна сам на 
ту чињеници и платфрома Твој Град је идеалан и одличан начин за ту комункацију, 
масовну обимну комуникацију са нашим суграђанима за размену идеја и овим путем 
позивам све наше суграђане да се региструју на платформу на врло једноставан начин да 
се региструју и да допринесу даљем развитку Града на начин што ће предложити  или 
гласати о неком од пројеката. Значи, неко од претходних говорника да не именујем је 
рекао да нема нових пројеката, чак 93. Никад поноснији, 195 и ако посматрамо укупан 
обим пројеката који су започети у 2022. 93 нова чак има једно поглавље на платформи ко 
је заинтересован заиста за даљи развој Града, да погледа 93 нова предложена пројекта чак 
нема ни свих капиталних пројеката изнетих, пошто има пуно у оквиру тих програмских 
активности спортски терени, дечија игралишта, па просто нису још опредељене локације, 
јер чекамо да грађани гласају па на основу тога када гласају, предложе локације да онако 
децентрализовано, односно у Граду и приграду изградимо и дечија игралишта, спортске 
терене, теретане на отвореном, и тако даље. Што се тиче вантелесне оплодње, верујем 
већина, ако не и сви у овој сали врло сензитивно делују на то, ја прва, не постоји тај 
захтев који ће стићи у Управу за социјалну и дечију заштиту, односно у Град Нови Сад а 
који неће бити исфинансиран. Значи средства која су опредељена у буџету Града 
одговорно тврдим, опредељена су на нивоу прошлогодишње реализације, односно 
овогодишње. Ја бих волела да се више наших суграђанки спрам наравно, не улазећи у 
њихово здравствено стање и разлоге, обрате граду Новом Саду за финансирање 
вантелесне оплодње на иницијативу Градоначелника, а верујем и свих нас овде 
присутних, изборићемо се да апсолутно сваки захтев за вантелесну оплодњу буде 
финансиран, а ја од срца тим женама желим да успеју у томе, а средства у буџету Града за 
тако нешто ће се увек пронаћи и у овом моменту су обезбеђена само у висини 
опредељених за ову годину, односно реализованих за ову годину и и мислим да за то не 
треба да постављамо питање.“  

 
Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Не кажемо да је лоша платформа и да грађани 
учествују у креирању буџета али има ли боље платформе од нас као представника народа 
који смо бирани на изборима него да за скупштинском говорницом дамо неке предлоге. Ја 
нисам приметио да сте иједан од предлога Српске радикалне странке , а прилично смо 
креативни и прилично смо радни на седницама Скупштине, чини ми си најраднији и 
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најкреативнији од свих одборника осталих. Дали смо низ предлога, нисте ниједан узели 
ни у разматрање, и по питању социјалне политике, и по питању функционисања 
комунланог система, сад да ли је потребно да ја као неко ко је  као и сви ови људи биран у 
Скупштини Града одем на платформу па дам предлог или може извршна власт да  
саслуша оно што предлажу одборници Српске радикалне странке па да уврсти то у неки 
буџет за неки наредни период. Друго, вантелесна оплодња 6 милиона динара на 
годишњем нивоу за Град од  500000 становника је мизеран износ. Зашто вам је реперна 
тачка 2022. година? Толико је потрошено госпођо Бежанов, немојте добацивати, него 
изађите за говорницу па разговарајте са мном, полемишите, покренуо сам безброј питања 
управо из области социјалне заштите, нисам чуо да сте се јавили за реч, па да 
полемишемо мало. Потрошено је толико зато што су људи у Граду Новом Саду 
необавештени између осталог да локална самоуправа финансира односно суфинансира 
поступак вантелесне оплодње. Зашто не би госпођо Бежанов покренули једну читаву 
активност не би ли информисали, једну кампању да информишемо грађане Новог Сада да 
постоји могућност да поступак вантелесне оплодње буде финансиран и са локалног 
нивоа. Па то је ваш пораз што је само 6.000.000,00 динара. То је ваш пораз што људи нису 
информсани под број 1 и друга ствар што нису заинтересовани из разлога што 
једноставно информацију немају да Нови Сад учествује суфинансира не знам колико 200 
или 250.000,00 динара по сваком поступку вантелесне оплодње. То је огроман проблем 
нажалост у читавој Републици Србији, нешто се финансира са покрајинског, нешто са 
републичког нивоа, ја сам убеђен да постоји добра воља, али је потребно ући у једну 
кампању да грађани Новог Сада они који имају ту врсту проблема здравственог сазнају 
заправо да и Град Нови Сад то ради. 6.000.000,00 динара то вам је ако се суфинансира са 
200.000,00 динара то је неких 30-так поступака. Проценат успешности у вантелесној 
оплодњи није нажалост већи од неких 30-так% у најбољем могућем случају. Дакле, хајте 
да кренемо у кампању управо Управа за социјална питања у кампању да обавестимо 
грађане Новог Сада да могућност постоји и на нивоу Града Новог Сада. Ја сам убеђен да 
ће бити мало и 50.000.000,00 динара годишње у том случају. Дакле, грађани нису 
информисани да Нови Сад између осталог суфинансира овај поступак. То је број један. 
Друго, по питању градског саобраћајног, ја се надам да ћете донети одређене одлуке које 
су неминовне, спрам онога што је био предлог средином године да се по пређеном 
километру, па утрошку и горива и енергије и свега осталог, суфинансира практично 
Градско саобраћајно предузеће, то ће за Нови Сад бити један огроман залогај. Дакле оно 
што сте средином године или на ребалансу јесенас определили додатно  и начин на који 
ћете финансирати трошкове у Градском саобраћајном говори да ће у 2023. години то бити 
далеко више у збиру читавом за 2023. годину. Имамо потпуно годину која је неизвесна по 
питању цене и нафте и гаса и свега осталог. Сви смо нажалост тога свесни. Српска 
радикална странка је својевремено била врло конкретна по питању Градског саобраћајног, 
дали смо конкретне предлоге још је Градоначелник био господин Вучевић, полемисали 
смо о томе, чини ми се имали прилично конструктивну расправу, веома тешко ће Град 
још дужи временски период на својој грбачи моћи да вуче Градско саобраћајно потребно 
је донети одређене одлуке. Немојте часити са тим из разлога што ћемо имати далеко мање 
вртиће које сте спомињали и домова здравља, спортских терена, дечијих игралишта и 
томе слично јер градски превозник је нешто што у великој мери једе буџет Града Новог 
Сада, јер је тако како је, немамо економску цену карте, то је, никад је нисмо ни имали, али 
ће бити велики проблем за Град Нови Сад да издвоји тих не знам 2, 2,5 или можда чак и 
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све три милијарди динара у 2023. години за текуће субвенције градског превозника. За нас 
није уобичајено, није нормално да у моменту када се заиста сви боримо имамо жељу да 
градски превозник опстане да узимамо да повлачимо, да отварамо кредитну линију код 
Европске банке за обнову и развој за куповину 10 електричних аутобуса. Као да ће тих 10 
аутобуса поправити ситуацију у ГРАС-у. Није моменат да се дижу кредити. Ви то јако 
добро знате, економиста сте, дакле дошло је до глобалног поремећаја на банкарском 
тржишту говорили смо на једној од претходних седница и о еурибору који скаче 
ненормално, дакле апсолутно му се не зна краја био је у минусу, али је сада у дебелом 
плусу и питање где ће се зауставити, а он диктира генерално колике ће бити обавезе онога 
ко повуче кредит. Дакле, није уобичајено да купујемо 10 електричних аутобуса у моменту 
када се Градско саобраћајно бори за голи живот, бори се за опстанак, бори се сваки дан да 
би могло да живи. Спомињете 93 нова пројекта, па наведите ми један огроман озбиљан 
пројекат који је покренут у 2023. години, углавном се све своди, ја знам да постоје 
вишегодишњи пројекти који се финанисирају у не знам, три или четири године. 
Подржали смо, ја сам вам набројао шта смо подржали све, али 93 пројекта и онда се 
наводи пример бицикала и не знам развоја бициклизма. Па ми смо Град који има највећи 
буџет по глави становника у Републици Србији и номинално и реално. Дакле, чињеница је 
да у 2023. години се све у Градској управи зиа грађевинско земљиште и инвестиције иако 
нема тог програма данас, вероватно ће бити на следећој седници, углавном се све своди 
на завршетак онога што је започето 2020, 2021, 2022. године. То су чињенице, ви знате да 
ми радикали искључиво језиком чињеница говоримо за скупштинском говорницом. 
Плашим се да нас чека веома тежак период дакле нисам неко ко напамет говори, а мислим 
да сте тога и ви свесни, ми номинално имамо више новца, али реално га имамо далеко 
мање, а све су веће потребе у јавно комуналном систему.“ 
 

Бранка Бежанов, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Хтела сам да кажем 
колеге одборнице и одборници, али нажалост сад сам на некој другој страни. Господине 
Јакшићу ја ћу морати зарад интереса јавности да вам одговорим по питању вантелесне 
оплодње дакле није тачно да грађани, да Новосађанке и Новосађани нису упознати за 
могућност остварења права на вантелесну оплодњу и преко Градске управе за социјалну и 
дечију заштиту. Оно што је вама као негде иницијална каписла да је то јако мало 
6.000.000,00 динара можда и јесте ја се слажем, али као што је рекла чланица Градског 
већа задужена за финансије уколико буде било потребе за то се паре једноставно морају 
наћи ту нема никакве ни дилеме  ни расправе. Оно што је можда тако мали проценат 
извршења, односно тог опредељеног износа за вантелесну оплодњу то је можда због тога 
што и држава и покрајина финансира неограничени број покушаја вантелесне оплодње. 
Дакле, значи грађани Новог Сада и грађани Србије уопште могу да покушају преко 
државе у овом смислу што се тиче Новог Сада и преко Покрајине па тек онда да дођу у 
Нови Сад али није проблем никакав било корак да одраде свуда ће очекивати и добити 
помоћ која им припада. Дакле, оно што морате још да знате није 200.000,00 динара, ми 
смо прошле, дакле ове године у договору са колегом чланом Већа задуженим за здравство 
др Стајићем повећали тај износ са 200.000,00 на 320.000,00 по пацијенткињи јер је дакле 
највећи део покушаја вантелесне оплодње одлази нажалост на пратеће лекове и остале да 
кажем лабораторијске анализе које треба да жена једна током тог дуготрајног и 
мукотрпног процеса одради. Дакле, то је једна ствар. Још једна ствар која је врло важна за 
напоменути је да је Град Нови Сад у 2022. променио Правилник којим се остварује право 
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на могућност вантелесне оплодње и померио границу са 42 до 45 година старости жене. 
То је што се тиче вантелесне оплодње, уколико наравно будете желели нешто додатно да 
ме питате ја вам стојим на располагању, али још зарад интереса јавности да вам само 
напоменем да ми заиста у овој години нисмо потрошили више од тога, а да је било  
потребно ми би за то паре нашли и то је безкомпромисно. Што се тиче помињали сте 
чини ми се у вашем првом излагању помињали сте борце, ветеране за умањење 
комуналних услуга и превоза. Па то се ради сваке године, не знам ли сте читали у буџету, 
значи они имају умањене комуналне рачуне преко ЈКП „Информатике“ и имају смањен, 
да ли је смањен или сад не знам тачно, али имају картице за превоз у градском 
саобраћајном предузећу.“ 
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Кратко ћу ја, само да дам неке додатне информације. Не бих ништа више 
додала у односу на то што је чланица Већа рекла везано за вантелесну оплодњу мислим да 
би било добро имати евентуално евиденцију колико је то средстава које је односно број 
захтева које је финансирала Република Србија, Покрајина и Град па да се можда тако 
свеобухватно гледа зато што се сва три нивоа власти могуће финансирати вантелесну 
оплодњу. С тим у вези текућа буџетска резерва за наредну годину и планирана то сте 
видели у Предлогу одлуке буџета Града у нешто значајнијем износу баш како би се могло 
реаговати у случају неких ситуација да се број захтева   евентуално повећа или у случају 
неке веће енергетске кризе да је неопходно реаговати. Значи први пут смо можда изашли 
са тако јачом буџетском резервом, мислим на текућу стална је јел лимитирана. Оно што је 
добро и што ми у сарадњи са чланом Већа за здравство радимо а што иначе доктори 
практикују што у државној, што у приватној пракси, је да одмах пацијента упознају са 
могућностима свим које нуди Република Србија, Покрајина и Град. Пре свега у том 
смислу смо померили и ту горњу границу нека ме колегиница исправи ако није рекла до 
45 године овог пута је померена граница за подношење захтева за вантелесну оплодњу и 
повећан је износ за 320.000,00 динара пратећи управо и број захтева и структуру, односно 
озбиљност тих захтева  која каже да јако велики износ, односно део износа у укупном том 
учешћу одлази на врло интензивне терапије које треба додатно финансирати. Нисмо 
хтели да ниједан захтев остане ускраћен за неки део који пацијент нема да плати. У 
случају потребе а верујем да ће то Управа и Град Нови Сад и Градоначелник свакако у 
оквиру свих мера пронаталитетне политике у будућности промовисати, апсолутно неће 
изостати реакција из градског буџета да се обезбеде додатна средства зато и напомињем 
ту буџетску резерву која служи за такве ситуације и верујте, ево ја бих се лично радовала 
када би за ту намену требали да обезбедимо из буџетске резерве додатна средства. Што се 
тиче пројеката и предлога пројеката који се износе за овом говорницом било ви да сте 
изнели господине Јакшић или било ко други из опозиционих партија или из владајуће 
коалиције како год, пажљиво их сваки пут упишем не знам да ли сте то приметили и не 
бих се сложила и сматрам да је већи део пројеката који сте предложили до сада да кажем 
или у поступку реализцаије или у поступку обезбеђивања услова за њихову реализацију. 
Било је ту више пројеката на Адицама. Ваша пажња је била прилично усмерена у смислу 
решавања питања комуналних проблема на Адицама ако се сећате у неким претходним 
или колегинице Мушицки да су тамо значајни проблеми са комуналном, канализационом, 
са водоводном мрежом, путном инфраструктуром, заиста су тамо усмерена велика 
улагања, обавестићу, знам да сте и ви о томе раније говорили Школа на Адицама за коју 
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је негде иницирана потреба и дефакто постоји. Ми смо у завршној фази решавања 
имовинско-правног статуса и последњих дана се баш интензивно решава што се тиче 
регулисања имовинско-правног статуса како би се створили предуслови за пројектовање и 
изградњу и за крај би само навела ево неколико значајнијих пројеката уређење Алмашког 
краја и то заиста морамо посматрати као један од највећих капиталних пројеката у Граду 
Новом Саду који ће се реализовати током дужег низа година и просто њега у овом смислу 
и морамо негде посматрати као нов пројекат с обзиром да смо ми за наредне буџетске 
године почев од 2023. до 2025. обезбедили заједно са Покрајином 2.385.000.000,00, не 
рачунајући износ који је обезбеђен да кажем за прву А фазу извођења радова. Изградња 
пешачко бициклистичког моста и обнова објеката Петроварадинске тврђаве са подграђем 
4.051.000.000,00, изградња школе Југовићево непуна милијарда динара, изградња и 
опремање фискултурне сале Гимназије „Лаза Костић“ 694.000.000,00, савремена 
Сателитска пијаца, извођење радова на постројењу пречишћавања вода „Штранд“ како би 
се обезбедио   ефикасан и поуздан рад постројења, санација бунара БХД 9, изградња 
магистралног водовода у улици Драгослава Срејовића, изградња водоводне мреже дуж 
Булевара Европе од улице Приморске до Привредникове у Новом Саду, ту на Северу I 
фактички развијамо једну нову индустријску зону и ту су продате парцеле које нису 
довољно комунално опремљене и морамо радити на томе с обзиром да има велики 
потенцијал тај део. Канализациона мрежа отпадних вода насеље Садови, прва фаза, 
изградња потисног цевовода Ц1до колектора и довода воде до Ц1 у Петроварадину, 
изградња, постројење за рециклажу грађевинског отпада то колегиница Мира може да ме 
евентуално допуни као саставног дела система за регионално управљање депонијом. 
Изградња капеле на гробљу у Руменци, изградња врта сећања на Градском гробљу, развој 
СМАРТ система за мониторинг ваздуха, израда пројектно-техничке документације парка 
код СПЕНС-а, те планирамо да на ребалансу буџета обезбедимо средства за реализацију 
изградње тог парка, партерно уређење улице Модене, наставак фазе II, фактички уређење 
дела градског језгра, у партерно уређење дела градског језгра код Бановине, изградња 
Културне станице у насељу Бистрица, санација и реконструкција отворених базена на 
Сајмишту, заиста су сви у оквиру плана јавних инвестиција и јавно доступни и део 
Предлога одлуке о буџету. Позивам вас да погледате заиста низ, низ великих капиталних 
пројеката.“ 
 

Поводом јављања одборника Ђурађа Јакшића за реч, председница Скупштине му 
је указала да је исцрпео своје право за учешће у расправи по Пословнику Скупштине 
Града Новог Сада. 
 
  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о буџету Града 
Новог Сада за 2023. годину. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 
„за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборника није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела  
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ОДЛУКУ 

О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

 
Ад.број: 021-2/2022-382-I 
13. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ КАДРОВСКОГ ПЛАНА ГРАДСКИХ УПРАВА, ПОСЕБНИХ 
ОРГАНИЗАЦИЈА И СЛУЖБИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлог Кадровског плана утврдило је Градско веће.  

 
Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 

председнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица  председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
  У претресу је  учествовао Ђурађ Јакшић. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ-СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Српска радикална странка ће гласати против Кадровског 
плана не из разлога што смо у кадровском плану приметили проблематичне неке ствари, 
него из разлога што се већ годинама уназад на најгори могући начин, не само на 
локалном, новосадском нашем него и на покрајинском нивоу крши Закон о запосленима у 
јединицама локалних самоуправа и аутономним покрајинама. О чему се ради? Одавно је 
тај нови Закон о запосленима у аутономним покрајинама и јединицама локалних 
самоуправа ступио на снагу а он се практично годину дана након ступања на снагу крши 
и у Граду Новом Саду на тај начин што сви начелници управа, заменици начелника 
управа, сви намештеници и службеници на положају који да би били именовани на тај 
исти положај мора се спровести јавни конкурс, тако каже Закон, дакле већ годинама су 
противзаконито у в.д. статусу. Ми имамо у суштини комплетну градску управу који је 
комплетан читав мандат претходни од 2016. до 2020. године био у в.д. стању, в.д. статусу. 
Српска радикална странка нема ништа специјално афирмативно да каже о тим јавним 
конкурсима који су измишљени да би се прикрила стварност једна, а то је да онај ко има 
већину доноси одлуку ко ће бити директор јавног предузећа, министар у влади, члан 
градског већа, начелник управе, заменик начелника управе, намештеник, службеник на 
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положају и тако даље и тако даље. То јесте ексклузивно право које политичка партија која 
је добила највећи број гласова црпи управо из воље народа на изборима и то је 
неприкосновено право те партије, али то што смо увезли са запада па треба да изигравамо 
демократију на тај начин што ћемо расписивати јавне конкурсе са унапред познатим 
исходом то је нешто што не треба да нам служи на част. Дакле, моје питање је једно 
једино, врло прецизно и врло отворено нисам га успео добити ни на покрајинском нивоу 
одговор, ајте да покушамо бар да добијем одговор на нивоу Града Новог Сада, овој нашој 
новосадској Скупштини зашто се крши Закон о запосленима у аутономним покрајинама и 
јединицама локалних самоуправа који каже да в.д. статус не може трајати дуже од годину 
дана, шест месеци па евентуално још шест. Код нас в.д. статус траје пет или шест година, 
код свих начелника управа, сваки начелник управе, код сваког члана Градског већа, сваки  
заменик начелника је и даље у в.д. статусу. Због чега? Зашто не распишете јавни конкурс, 
да ли се ви то плашите да ће неко отприлике да се пријави који има квалификације боље. 
Па знате да постоји та комисија чувена која ће ту да реши проблем и ако се неко пријави 
са квалификацијама које су боље, које су квалитетније и тако даље и тако даље. Дакле, 
поставио сам ово питање на покрајинском нивоу, нису знали људи шта да ми кажу шта се 
чека. Хајте молим вас то је директно везано за кадровски план, дакле да ми одговорите на 
питање зашто се крши Закон о запосленима у аутономним покрајинама и јединицама 
локалних самоуправа по питању ових људи за чији избор се мора спровести јавни 
конкурс, начелници управа, заменици начелника управа, намештеници, службеници на 
положају и тако даље.“ 
 
  Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес. 
   
  Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог Кадровског 
плана градских управа, посебних организација и служби Града Новог Сада за 2023. 
годину. 

 
Заменица председнице Скупштина  је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала  „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
 
 

КАДРОВСКИ ПЛАН  
ГРАДСКИХ УПРАВА, ПОСЕБНИХ ОРГАНИЗАЦИЈА И СЛУЖБИ  

ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Кадровски план се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 352-3/2022-336-I 
                351-2/2022-771-I 
                352-1/2022-435-I 
14. – 16. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ 

КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ 
ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О  ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ 
ПРИВРЕДЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА 
ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису 

имали  примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Савет за комуналне делатности указује на техничку грешку у ставу 8. 

образложења Предлога одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту од пожара за 
2023. годину која је одборницама и одборницима достављена у Извештају Савета уз 
допис од 15. децембра 2022. године. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача 

желе да изнесу допунско образложење предлога.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога,  а  с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе, заменица  председница Скупштине је отворила  
претрес о овим предлозима.  
  

У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Адријана Месаровић, Дубравака Џоџо, 
Драгана Крагуљац и Владимир Грбић. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ-СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Српска радикална странка ће гласати против овог Програма 
финансирања одређених комуналних делатности као делатности од локалног интереса за 
2023. и против овог Програма одржавања путне привреде за наредну годину и ова два 
материјала у овој спојеној расправи од три тачке ћу коментарисати. Прво, што се тиче 
овог финансирања одређених комуналних делатности од локалног интереса, без обзира 
што није супер атрактиван овај програм попут Програма уређивања грађевинског 
земљишта, ово је веома важан програм из ког се финансирају одређени послови који су 
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веома значајни за људе који живе на територији Новог Сада, ту нема никакве дилеме. 
Видимо да је укупно за Програм обезбеђено 1.462.000.000,00 и то је у односу на изворни 
план за 2022. повећање од неких 180.000.000,00 динара у односу на коначна средства у 
2022. овај програм ће бити већи за тих 380.000.000,00 динара. И видимо да је кључна 
разлика у овом програму ако смо правили неку упоредну анализу, а ја јесам правио 
припремајући се за ову тачку дневног реда, набавка електричне енергије. У 2022. 
410.000.000,00, за 2023. планира се чак 700.000.000,00 динара претпостављамо због 
очекиваног драстичног раста цене електричне енергије, односно струје. Остале позиције у 
Програму су мање-више на сличном или истом нивоу као 2022. године, а ја ћу се у овој 
дискусији фокусирати искључиво на две позиције из овог Програма а то је одржавање 
јавног осветљења. Ова позиција је увећана за 20.000.000,00 у односу на 2022. за Град 13 
више за насељена места 6 више и сматрамо да је ових опредељених 48.000.000,00 динара 
за одржавање јавног осветљења није довољно да се квалитетно јавно осветљење одржава 
у првом реду у насељеним местима. сад о томе причам и приградским насељима. Зато 
што је проблем са одржавањем јавног осветљења у насељеним местима посебно изражен. 
Како и зашто – господо апсолутно не постоји насељено место на територији Града од 
Бегеча преко Адица, Ветерника, делова Петроварадина, Сремске Каменице,  Поповице , 
Боцки, да не набрајам даље, делова Клисе и тако даље и тако даље где не постоји 
неажурност у замени сијалица у уличној расвети или мркли мрак, ми још увек имамо 
формиране улице на простору Европске престонице културе Новог Сада где јавна расвета 
није прошла. То су чињенице. Шта се дешава? Шта се дешава везано за ту замену 
сијалица у уличној расвети, грађани пријаве проблем у месној заједници, међутим, очито 
да постоји нека лоша или лошија комуникација између месне заједнице и градске управе 
за грађевинско земљиште и инвестиције која издаје налог јавном комуналном предузећу 
„Стан“ везано за јавну расвету. Дакле, комуникација мора бити боља из разлога што није 
нормално да у 21. веку имамо мркли мрак у појединим деловима Града. За нас српске 
радикале је недопустиво да у 21. веку кажем понављам постоје формиране улице где јавна 
расвета још увек није прошла. Друго, очекивали смо значајнија средства у оквиру овог 
програма за одржавање урбаног мобилијара, дечијих игралишта, рекреационих површина, 
спортских терена и тако даље, свега 7.000.000.00 динара, за свега 7.000.000,00 динара су 
увећана средства на овој позицији у 2023. у односу на 2022. и заиста на овим централним 
градским прометницима, на булеварима, у центру Града, на кеју и тако даље урбани 
мобилијар је у доста добром стању, ту нема никакве дилеме, међутим проблем су ајде да 
кажем рубни делови Града и проблем су тзв. међублоковски простори где су од дечијих 
игралишта, од мобилијара урбаног попут канти за смеће, клупа и тако даље он је у 
прилично лошем стању. Значајно би било да се овде увећају средства и да се обрати мало 
пажња на одржавање урбаног мобилијара, поготово у међублоковском простору. Друго, 
Програм одржавања путне привреде, овај пут ћемо гласати против овог програма. Ми смо 
прошли пут када је он достигао онај рекордни ниво од готово 2.200.000.000,00 динара на 
основу ребаланса буџета и додељених трансфера са покрајинског нивоа у висини од 
800.000.000,00 подржали тај програм сећате се, изашли и гласали за овај програм, сада 
ћемо гласати против. Видимо да је две трећине, о томе је говорила и госпођица 
Месаровић две трећине финансира се из изворних средстава буџета Града, а 
500.000.000,00 иде као трансфер из Покрајине. Све је добро када дође било који динар са 
стране, то је значајно за Град да ли са републичког или покрајинског нивоа то је 
драгоцено, ови бандити из Европске уније се нису претргли сад сам гледао у буџету за 
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2023. донације Европске уније износе неких 30.000,00 еура, 3.600.000,00 – 3.700.000,00 
динара то је смешно. Дакле, да ли ће ових 500 бити коначно читао сам односно и гледао, а 
после тога читао у медијима заједничку конференцију, извод са заједничке конференције 
господина Ђурића и господина Мировића постоји вероватноћа да ће током године 
Покрајина још да учествује у одржавању путне привреде. То што по Банату у селима је су 
улице и даље под макадамом то њих мање интересује, ал нама је интерес да сваки динар 
додатни дође са покрајинског нивоа. Било је у последња два месеца сви смо сведоци 
приличне нервозе међу нашим суграђанима када су асфалтиране ове 24 кључне 
саобраћајнице у Граду, апеловали сте на стрпљење, јер је било веома значајно да се то 
уради и колико се нама чини онако што се каже лаички пошто користимо те улице као и 
сви ви, као и сви грађани, чини нам се да је тај посао урађен доста солидно, да је урађен 
добро у складу са неком планираном динамиком. Видимо да је још остало две или три 
улице да се заврше до краја године, претпостављамо да ће и то бити завршено. Шта је 
проблем и шта је наша замерка? Па поново имамо ситуацију, уместо да наша путарска 
фирма Јавно комунално „Пут“ буде доминантно у асфалтирању тих улица када већ иде из 
буџета Града, и када се асфалтирају улице по Новом Саду, поново један добар део посла 
је препуштен приватним фирмама. По информацијама које сам ја добио, а ви ћете ме 
демантовати или потврдити она тајкунска путарска фирма из Сремске Каменице која се 
зове „Пут-инвест“ је поново добио највећи део колача...“ 
 
  Заменица председнице је прекинула одборника Ђурађа Јакшића у излагању и 
указала му да обрати пажњу на речник.  
 
  Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе ДР ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ-СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА:  „Па ја бирам речи сваки пут када говорим. Мало сам рекао 
када сам рекао тајкунска путарска приватна фирма из Сремске Каменице која се зове 
„Пут-инвест“. Поново је добила највећи део колача у асфалтирању улица у Новом Саду, 
па зашто „Пут“ није добио највећи део тог колача? Зашто „Пут“ није добио? Ако су 
капацитети „Пут“-а ЈКП „Пут“-а нашег новосадског недовољни, па дајте да обезбедимо 
да „Пут“ може да изнесе читаву ту причу. Ајде доста је било више и „Пут-инвест“-а и 
осталих тајкунских фирми путарских које вршљају по Новом Саду на штету наше 
путарске фирме чији је оснивач Град Нови Сад. Дакле, приоритет по нашем мишљењу, 
поред ових централних саобраћајница, централних улица што је, похваљујемо, што је 
добро да је урађен и Футошки пут и булевари и тако даље и тако даље, надамо се да ће се 
наставити  у том правцу, али приоритет број један морају имати они људи који и даље у 
21. веку немају ту елементарну цивилизацијску тековину а то је асфалт, дакле имамо 
безброј неасфалтираних улица где у овом зимском периоду је веома тешко пробити се до 
сопствене куће или кренути до првог аутобуса, кренути на посао. Дакле, похвале за оно 
што је урађено у другој половини практично крајем 2022. године везано за асфалтирање 
ових улица, морали смо сви имати довољно стрпљења да истрпимо тај саобраћајни колапс 
и гужву, али једино што је нама забрињавајуће је ситуација где поново препуштамо посао 
приватним тајкунским фирмама по питању путарске привреде.“ 
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Буџет за путну привреду као што сам рекла је само почетни 1.500.000.000,00 
динара ми смо се пре неколико дана обратили Покрајинској влади са захтевом за 
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обезбеђивање додатних 200.000.000,00 динара уколико је то могуће тако да негде су 
очекивања да ће можда они то и успети до усвајања скупштинског усвајања и да обезбеде. 
С тим у вези очекујемо да ће се тај буџет и повећати. Свакако интенција обе стране је да 
се на ребалансима оба буџета обезбеде додатна средства и да значајно буџет за ову годину 
буде већи у односу на онај рекордни од 2.200.000.000,00 који је, овогодишњи пардон, ја 
сад већ причам о прошлој години, овогодишњи. Што се тиче приватне фирме која ради 
као подизвођач „Пут-инвест“-а ја заиста не разликујем то, мислим не рангирам тајкунска, 
нетајкунска фирма која добије на јавном позиву поштујући елементе јавног позива је за 
мене једино меродавно. Ми сваке године у континуитету улажемо у механизацију ЈКП 
„Пут“-а. На срећу, много тога ЈКП „Пут“ може из сопствених средстава да уложи, што на 
лизинг, што из сопствених средстава да купи и Град Нови Сад издваја значајна средства. 
Оно што не можете да купите, не можете да купите радну снагу, односно не можете да 
платите руковаоца машина 150-200.000,00 динара колико руководилац машина има данас 
у приватној фирми када се нуди и већа плата да би се руководиоца машина, с обзиром на 
обимне јавне инвестиције у држави која се реализују, изградња пруге, изградња ауто-
путева и низ других инфраструктурних пројеката, где је тај профил, та струка неопходна. 
Ми не можемо на тржишту да дођемо до довољно ни возача машина, ни руковаоца, ни 
оне радне снаге која је да кажем у том корбизнису, у тој корделатности ако причамо о 
ЈКП „Пут“-у. Тако да је природно ако хоћете да урадите што више, да допринесете свом 
граду што више, природно је да се онда одлучите ако не можете ви да реализујете толико, 
поготово када вам неки виши ниво власти да нека средства, природно је онда да 
поштујући Закон о јавним набавкама спроведете један поступак где на легитиман начин 
бирате подизвођача. Ко добије тај тендер тај то и ради. Оно што морам рећи и нећу крити 
задовољство је квалитет урађених саобраћајница и Футошки пут и Булевар Михајла 
Пупина и Јована Дучића и Раше Радујкова то су стварно саобраћајнице које нису дужи 
низ година реконструисане, које су саобраћајнице првог приоритета, значи представљају 
трасу јавног превоза, трпе велико оптерећење и заиста су биле у јако лошем стању и 
поносни смо на све оно што смо урадили претходних месеци. Наредне године очекује нас 
вероватно негде на лето, када гужве буду мање, да радимо и Булевар ослобођења, то је 
једна од најфрекветнијих ако не и најфрекветнија саобраћајница на територији Града и с 
тим у вези Програм путне привреде постаје онако доминантна активност што се тиче 
уређења Града Новог Сада. Интензитет тога ће бити све јачи. Оно што је важно и што нас 
чини мирним је да смо увек и сваком моменту искористили максимални капацитет ЈКП 
„Пут“-а, е кад преко горње границе не може односно када схватимо да нећемо урадити 
више од тога, а да нам је неко обезбедио средства или ми сами успели из градског буџета 
да издвојимо, наравно да ћемо онда, сходно Закону о јавним набавкама спровести један 
транспарентан легитиман поступак и изабрати подизвођача, као у било ком другом 
поступку када градимо било шта од инфраструктуре. Наравно ту је још низ правилника 
који морају да се поштују ја сам се стицајем околности упознавала сада сукцесивно са 
њима, колико руковадилац машине сме да борави за машином, колико мора да буде пауза, 
колико сме, тако да ту има низ неких лимитирајућих фактора које ви можете да просто 
поштујете, јер је Законом прописаном, тако да ви не можете руковаоцу машине који ради 
у ЈКП „Пут“-у да ако је радио јутарњу смену, а каже тај исти руководилац, а немате их 
више ради и ноћну смену да би ми смањили гужве у граду. Постоје просто лимитирајући 
фактори који су на прописан начин и апсолутно се тичу неког безбедоносног апсекта и 
апсолутно сам сагласна да их треба поштовати. То је што се тиче путне привреде, што се 
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тиче одржавања урбаног мобилијара, ја ћу истаћи следеће. Одржавање урбаног 
мобилијара је као што је неко од претходних говорника рекао нешто веће номинално у 
односу на претходну годину. Шта је циљ и намера? Постоји посебан правилник о дечијим 
игралиштима који мора да се испоштује, мора да прође преглед први преглед игралишта, 
мора да се сертификује свако игралиште и ми смо просто хтели да у првим месецима 
наредне године када се изврши први преглед игралишта када се види близина пута, 
близина трафо станице, све то што тај правилник уређује, а што ми морамо јел у некој 
будућности да испоштујемо, да након тога видевши где шта треба да се санира, тај први 
преглед, та лична карта игралишта ће нам то показати, да након тога обезбедимо 
адекватна и довољна средства да све то урадимо у једном примереном року, а да играчку 
коју правилник не препознаје просто заменимо новом. То је разлог зашто нисмо ишли са 
дупло више, зашто још нисмо ишли са много више, мислим не дупло, него са значајно 
већим износом. Ми ћемо наредне године изградити 16 спортских терена и немојте ме 
држати, сад немам испред себе тачну бројку, а прилично бројке држим у глави, велики, 
велики број дечијих игралишта нових и интенција ће бити да градимо и на новим 
локалитетима где не постоји дечије игралиште, али и да она руинирана, стара она да 
кажем већ довољно похабана, не трудим се да нађем праву реч, заменимо новим, просто 
није више то ствар ни поправке. Што се тиче самог урбаног мобилијара, ја верујем да сте 
видели у буџету да смо ми изашли са једним дивним пројектом а то је поставка новог 
мобилијара која каже хиљаду нових клупа, хиљаду нових корпи. Мислим да је 
196.000.000,00 вредност. И то ће бити постављено како у Граду тако и у приградским 
насељима потпуно доминантно свуда, потпуно адекватно распоређено сходно потребама, 
покушаћемо да те микро целине оплеменимо и клупама и корпама и зеленилом. 
Градоначелник је у конференцији на конференцији најавио и преко 100.000.000,00 динара 
за озелењавање, тако да ћемо покушати да створимо те микро квартове где ћемо са 
појединачним играчкама, клупом, корпом, правити једно микро локације где ће наши 
грађани, наши најмлађи, наши најстарији моћи да бораве и проводе своје слободно време 
на један квалитетнији начин. Додатно, никад већи буџет за уређење међублоковских 
површина, односно микро локација у буџету Града на начин да ћемо решити и на један 
кључан и темељан начин микро локацију односно међублоковску површину. Не можете 
ви доћи и урадити то на начин да ћете на међублоковску површину донети ново 
игралиште, поставити, ставити две бандере, уредити јавну расвету. Проблем и зашто те 
међублоковске површине тако брзо страдају су атмосферске воде. Значи мора се решити 
проблем одвођења атмосферских вода, асфалтирање, адекватно уређење што се тиче 
инфраструктурно, а тек онда оне лепе ствари можемо одгоре посложити и уживати у 
њима.“ 
 

Дубравка Џоџо: „Ја ћу се у оквиру ове обједињене расправе фокусирати на 
средства која су издвојена ове године за сузбијање и уништавање амброзије и других 
алергогених биљака имајући у виду да смо ми из Нове демократске странке Србије већ 
више пута указивали на овај проблем и неколико пута смо дискутовали о овој теми, зато 
што је она препозната као озбиљан узрочник здравствених проблема код становника 
Града Новог Сада. И тако смо имали ситуацију да се из године у годину предвиђају нека 
средства за сузбијање ове коровске биљке и других биљака које изазивају здравствене 
тегобе Новосађана. Углавном су то биле цифре које су се преписивале 38.000.000,00 из 
године у годину и на исти начин како да кажем сузбијала ова коровска биљка и то пре 
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свега кошењем и другим начином је био хемијски у мањој мери. Сад оно што видимо у 
Предлогу Програма за следећу годину је знатно повећан износ средстава и то за више од 
10.000.000,00 значи предвиђен износ средстава је 48.600.000,00 динара и нама је драго што 
је препознат овај проблем од стране локалне власти, али постављам питање да ли се 
променио неки начин на који ће се даље градска власт суочавати са овим проблемом, да 
ли се можда размишљало о неким новим видовима, ми смо предлагали да то буде на 
пример откуп биљака амброзије имајући у виду да је најбољи начин решавања је чупање 
заправо ове биљке из корена, на кошење заправо не решава потпуно тај проблем. Откуп 
биљке амброзија спроводи се у другим европским градовима, а нама можда 
најинтересантније у суседној Хрватској је наишао на веома добар одзив код грађана и 
тамо су локалне самоуправе издвајале у оквиру оваквих програма средства где су грађани 
за донете саднице корена амброзије добијали одређени новац. Дакле, ако можете да нам 
одговорите због чега је повећан овај износ од 10.000.000,00 динара, да ли се нешто 
променило или ће се остати на овим начинима који су били до сада.“ 
 

Драгана Крагуљац: „Ја ћу да хвалим Програм путне привреде као увек и до сада 
пошто мислим да оно што је урађено у задњих десет година поготово у да тако кажем у 
овом задњем периоду кроз сам Програм путне привреде, мислим да су то сјајне и 
величанствене и вести и ствари. Тако је у задњих десет година кроз Програм путне 
привреде уложено преко 13.000.000.000,00 динара, односно асфалтирано је око 345 
новосадских саобраћајница. Из године у годину Програм путне привреде је све већи и 
тако и у овој текућој години он је износио рекордних 2.200.000.000,00 динара. Кроз 
Програм путне привреде само у овој години асфалтирано је појединачно 128 улица што је 
преко 60 километара саобраћајница. Приликом планирања онога што ће бити урађено 
поготово у овом задњем кварталу ове године а приоритет је дат као што и сами знате и 
могли сте да видите саобраћајницама булеварског типа и оним улицама које су битне за 
функционисање наше града. Тако знамо да је урађена Футошка улица, Футошки пут, 
улица Бајчи Жилинског, део Београдског кеја, Хајдук Вељкова, Булевар Јована Дучића. 
Ово су само неке од улица које су у овој години добиле нови асфалт. Оно што нас у 
наредној 2023. години очекује то је поново по ко зна који пут рекордан стартни буџет за 
путну привреду и он ће износити 1.500.000.000,00 динара и овде поново имамо заједничко 
улагање Града Новог Сада и Аутономне покрајине Војводине. За разлику од неких који 
желе да зауставе развој нашег Града који желе да врате Нови Сад у 19. век, који не желе 
да се граде мостови, који су затворили све новосадске фабрике, који су покрали 
Новосађане. Српска напредна странка је за задњих десет година само кроз Програм путне 
привреде показала како се на један домаћински начин води овај град и како се развија овај 
град јер развој Града је оно што никако не можемо да зауставимо.“ 
 

Владимир Грбић: „Ја нећу дуго да се задржим на овој теми, хтео сам само да 
предложим да приликом формирања, пошто је буџет већ формиран, да приликом 
ребаланса буџета или формирања новог буџета, Град пронађе средства за 
субвенционисање осигурања скупштине станара. Зашто? Зато што би се сви трошкови 
који настану услед штетног догађаја пребацили на осигуравајућа друштва. Имали смо, 
били смо сведоци немилих догађаја у Јожефа Марчока када смо видели да је изгорео цео 
кров у Стевана Мокрањца, где је Град издвојио огромна средства да би помогао 
грађанима. Субвенцијом би се, мислим да би наишли на позитиван одговор код грађана и 
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да би био велики одзив. На пример, даћу вам један пример за једну петоспратницу колико 
изађе колико износи премија осигурања 30.000,00 динара. Уколико би Град учествовао са 
20 или 30% у тој субвенцији, то би и за Град а и за скупштине станара била минимална 
премија.“ 
 
  Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ-СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ево члан Градског већа за финансије није у сали, мало је 
дегутантно да ја сада коментаришем оно што је она рекла, али врло кратко везано за 
услове у којима ради Јавно комунално предузеће „Пут“ и да ли су у кадровском смислу 
покривени оним што им је потребно да би путарску привреду и оно што је потреба Града 
Новог Сада они преузели у своје руке на добробит њима самима, не ником другом. 
Пазите, да ли недостаје руковалац машине који може да ради у једној смени ограничен 
број сати или не, па то треба да решимо тај проблем. Оно што Јавном комуналном 
предузећу „Пут“ у кадровском смислу недостаје треба да се прошири систематизација, да 
се укине неко радно место у администрацији, у менаџменту фирме, и да се отворе 
позиција где би Јавно комунално предузеће „Пут“ могло да капитализује то што је у граду 
Новом Саду изградња путне привреде у 2022. години финансирана са готово 
2.500.000.000,00 динара. Греота је да овакав посао, да огроман посао у последњем 
кварталу 2022. године се препушта некој приватној фирми која је стекла и тајкунски 
статус и енормно се обогатила у последњих 15-так година са свим властима су 
сарађивали, и са жутима пре тога и данас са вама, ал чекајте бре па ваљда је нама  интерес 
да новац задржимо у нашој фирми, да га задржимо у Граду Новом Саду. Ако недостају 
кадрови, ако недостају машине па треба да им обезбедимо те машине макар из буџета 
Града, ако не могу сопственим средствима то да финансирају.“ 
 
  
  Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председница 
Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 
посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од локалног 
интереса у 2023. години. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине  је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, 
КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица  председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о  
Програму одржавања објеката путне привреде за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О  ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ ПРИВРЕДЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 
коришћења средстава за заштиту од пожара за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 54 одборника гласала „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА  
ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 352-1/2022-433-I         352-1/2022-430-I 
                352-1/2022-450-I         34-8158/2022-I 
                352-1/2022-431-I         34-8155/2022-I 
                352-1/2022-426-I         352-1/2022-428-I          
                352-1/2022-425-I         352-1/2022-448-I 
                352-1/2022-432-I           
17. – 27. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА 
И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ УЛАГАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 
ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ, 
КОЈИ СЕ НЕ ФИНАНСИРА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ 
ОТПАДОМ У 2023. ГОДИНИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
НА ИЗГРАДЊИ СИСТЕМА ЗА ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлоге одлука и предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису 

имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима. 

 
У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић. 
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               Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: ,,Српска радикална странка ће гласати против 
инвестиција које су предложене за данашње заседање а тичу се инвестиционог улагања 
јавних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад. Нећу коментарисати наравно свих десет 
програма него можда половину од тог броја и покушати да се уклопим у ових десет 
минута, ако не онда ћу бити принуђен да се јавим још једном. „Водовод и канализација“ 
укупно за програм нешто преко 1.000.000.000,00, 40-так милиона мање у односу на 
програм за 2022. Имајући у виду да је инфлација урадила своје и да је поскупело све, то 
смо се, бар смо се ту сложили данас, за 20, 30, до 50% у суштини имамо значајно 
скромнији програм инвестиција „Водовода“ за 2023. у односу на претходних неколико 
година. Прошле године су по први пут од 2010. издвојене текуће субвенције за „Водовод 
и канализацију“ , издвајају се и ове године из буџета, милион еура, 120.000.000,00 динара, 
а и из сопствених средстава „Водовод“ такође издваја средства за текуће одржавање 
водоводне и канализационе мреже. Нажалост, сада на наплату долазе оне године које су 
заправо бачене низ воду, када је „Водовод и канализација“ када су имали огромне 
приходе, који су далеко премашивали оно што су били расходи, што су биле потребе овог 
јавног комуналног предузећа да се озбиљно тада инвестирало у водоводну и 
канализациону мрежу сада би имали мање хаварија, имали би мање губитака на мрежи и 
ситуација би била далеко боља. Међутим, тада те године заправо и те приходе су појели 
којекакви Бокани и ови стручњаци за краља и монархију.То је разлог због кога сада Град 
мора да интервенише у погледу издвајања текућих субвенција. Српска радикална странка 
апсолутно поздравља наставак друге фазе изградње објеката за водоснабдевање на 
Боцкама, знате колико смо за Боцке ургирали на неки начин, односно апеловали добро је 
да се ово ради, поздрављамо изградњу овог магистралног водовода на Ветерничкој рампи, 
добро је да се ради на коначном повезивању насељеног места Бегеч са системом за 
водоснабдевање Града, израда пројектно – техничке документације за Садове то је 
убројано мало час као један од великих мега пројеката у 2023. години, а тек се ради 
пројектно-техничка документација. Дакле, итекако има позитивних ствари у 
инвестицијама „Водовода“ у 2023. , али очекивали смо просто више новца зато што макар 
номинално већи је буџет у 2023. у односу на 2022. годину. „Градско зеленило“ укупно 
програм 730.000.000,00 за капиталне свега 75, чак милион евра мање у односу на 2022. 
али зато су текуће добрано нарасле чак на 655.000.000,00, 80.000.000,00 више него у 2022. 
години. И из године у годину се увећавају текуће субвенције, у првом реду „Зеленилу“. 
Чини ми се да ова сад разлика од 80.000.000,00 највећим делом покрива пројектовани раст 
плата у фирми, чини ми се, чини ми се да они нису добили ниједан специјално додатни 
динар више од онога што им је потребно само да би задовољили тај минимум, а то је раст 
плата у 2023. години. Прошле године је Град финансирао ову израду пројектно-техничке 
документације везано за реконструкцију и уређење Футошког парка. Како нисам добио 
конкретне одговоре на једној од претходних седница, ево сад постављам питање 
господину Јелушићу када ће почети радови на уређењу Футошког парка и да ли ће у 
склопу реконструкције овог парка бити рехабилитовано и стављено у функцију оно 
вештачко језеро. И друго, када ће почети друга фаза изградње Лиманског парка то су 
питања која интересују Српску радикалну странку, али и добар део јавности. „Лисје“ 
374.000.000,00 обратите пажњу капиталне 24, текуће, односно услуге из делатности 
рекордних астрономских никада већих у историји, као што никада није био већи буџет 
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никада нису биле веће текуће субвенције „Лисју“ 350.000.000,00 Еура у изворном буџету 
за 2023. годину или 3.000.000,00 еура. Господине Јелушићу из ког разлога су текуће 
субвенције „Лисју“, то је моје питање, дакле повећане за 73.000.000,00 динара повећане за 
600.000,00 Еура у односу на оно што им је опредељено за 2022. годину. Јел то због оних 
плата, својевремено сте ми рекли да је то због плата да би имали да исплаћују плате, или 
је због нечег другог. Да ли вам је познато да до пре једно седам – осам година до пре 
седам-осам година свега однос између текућих и капиталних субвенција за Јавно 
комунално предузеће „Лисје“ је готово био изједначен, готово изједначен. Дакле, тамо 
неке, не знам 2011., 2012., 2013. године за капиталне се издвајало 60-70.000.000,00, нешто 
су веће биле ове текуће за „Зеленило“ али то није било драстично веће, то је било 80 до 
90.000.000,00. Дакле, до пре седам-осам или десет година Јавно комунално предузеће 
„Лисје“ је било апсолутно најмање зависно од давања из градске касе, али последњих 
десет година ви сте од њега направили фирму која се финансира са 40% директно из 
буџета Града. Ми сматрамо да то није добро и да ће бити поново, као и за Градско 
саобраћајно неиздрживо за дужи временски период за Град Нови Сад. „Тржница“, а 
пазите сад ово, значи с једне стране и „Зеленило“ и „Лисје“ и многи други, а „Тржница“ 
на потпуно другу страну. По нашем мишљењу градска власт има маћехински однос према 
Јавном комуналном „Тржница“. Зашто? Ево, обратите пажњу. Ја не памтим, а одборник 
сам и превише у овој Скупштини сиромашнији и скромнији програм за капиталне 
инвестиције, односно за инвестиционо улагање „Тржнице“ у односу на овај за 2023. 
годину издвојено је 26.600.000,00 динара. Не можемо никако бити задовољни улагањем у 
новосадске пијаце, зашто имате маћехински однос према „Тржници“, ти људи не добијају 
ни динар текућих субвенција за разлику од многих других, а опет ни у капиталним нису 
добили ништа специјално, буквално мрвице. Господо, пијачарина доноси озбиљан  
приход Граду на дневном нивоу. Зато инсистирамо на томе да се улаже далеко више у 
новосадске пијаце. Госпођица Месаровић међу ова 93 велика и значајна пројекта у 2023. 
години између осталог је навела и изградњу те савремене Сателитске пијаце. Па, истина 
је, али ви из буџета Града за ту пијацу у 2023. години издвајате 26.600.000,00, а 
„Тржница“ из сопствених прихода, пазите, а није мењана цена дужи временски период, и 
субвенцију текућу имају нула већ годинама, издваја чини ми се 137.400.000,00 динара. 
Град ће преузети ту другу фазу, мени је то потпуно јасно, ја читам, ви знате да ја читам 
материјал од А до Ш, преузеће и 2024. и 2025. годину, а зашто би се „Тржница“ доводила 
у један незавидан положај да финансирајући па и те прве године преко милион евра дође 
у проблем евентуално да сутра има проблем да исплати зараде или да уради неке друге 
важне ствари које су важне за функционисање саме фирме. Па видели сте на 
деветомесечном извештају да „Тржница“ се исто веома тешко бори, а једна од најздавијих 
фирми у комуналном систему Града, уз „Паркинг сервис“ и евентуално још неку фирму. 
Дакле, дајте уложите у новосадске пијаце, заслужили су то ти људи. Годинама ништа није 
рађено осим оног шминкања прилично скупог шминкања својевремено Рибље пијаце. 
Дакле, морате мало већу пажњу обратити по нашем мишљењу на Јавно комунално 
предузеће „Тржница“ потребно је реконструисати, поред изградње ове савремене 
Сателитске пијаце реконструисати Футошку пијацу, размишљати о томе да се исели 
Кванташка пијаца јер јој није тамо место, пронаћи неку нову локацију. Питао сам вас 
својевремено казали сте ми да је то у тој агенди ако се то тако каже или зове, у плану 
дакле, у неком дужем временском периоду изградња велетржнице, ја сам поздравио ту 
одлуку. Дакле, потребно је размишљати у том правцу. Потребно је размишљати и у 
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следећем правцу дакле да се изгради једна нова пијаца, односно, нова пијаца, да се 
изгради прва пијаца за насеље Телеп које је постало преозбиљно насеље које броји не 
знам 25.000 или 30.000 становника. Недовољна је Сателитска. Јел могу добити још минут 
или два. Хвала вам. Дакле, недовољна је Сателитска и Лиманска пијаца да задовољи 
потребе и Адица и Телепа из разлога што су Адице и Телеп у збиру заједно имају преко 
50.000 становника. Ви видите да је Телеп сада у суштини махом или 80% вишепородично 
становање. Давно је прошло време када су тамо биле искључиво куће када је било 
породично становање. Дакле, огроман је притисак тамо и не може ни та сутра савремена 
Сателитска пијаца неће моћи да задовољи потребе и становника Новог насеља и огромног 
броја становника на Адицама и на Телепу. Дакле, то су неке наше сугестије, немојте да 
имамо аршине који су двоструки, хајте када се неком помаже да помажемо на неки начин 
равномерно. Пијачарина, понављам доноси врло озбиљан профит Граду, а заиста градска 
власт има прилично другачији однос у односу на рецимо „Зеленило“ , „Лисје“ и итд. итд. 
„Зоохигијену“ нећу ни да спомињем. Па немам више ништа да кажем, Градско 
саобраћајно да коментаришем у овом моменту то ћемо на наредној седници Скупштине. 
Имаћемо проблем даме и господо у наредном периоду, не толико нашом кривицом, него 
због глобалне економске кризе све ће мање новца у оптицају номинално ће га понављам 
бити више, али у реално у рукама ћемо га имати мање, а прохтеви јавних предузећа ће 
бити поприлични.“ 
 
               Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 
посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2023. годину. 
 
    Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 

ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о Програму инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 
2023. годину, који се не финансира из буџета Града Новог Сада. 
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    Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ 
УЛАГАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И 
КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ, КОЈИ СЕ НЕ ФИНАНСИРА ИЗ БУЏЕТА 

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 

ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 



 - 63 - 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 

ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 
ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 
за 2023. годину. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ 
ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 

ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ 
Нови Сад за 2023. годину. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ 
Нови Сад за 2023. годину. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање 
отпадом у 2023. години. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ 
РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2023. ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

инвестиционих активности на изградњи система за јавно узбуњивање на територији Града 
Новог Сада за 2023. годину. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ СИСТЕМА 
ЗА ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2022-457-I 
28. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
МЕЂУОПШТИНСКЕ РАДНЕ ГРУПЕ ЗА УПРАВЉАЊЕ КОМУНАЛНИМ 
ОТПАДОМ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење.   
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               Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Међуопштинске радне групе за управљање комуналним 
отпадом за 2023. годину. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МЕЂУОПШТИНСКЕ РАДНЕ 
ГРУПЕ ЗА УПРАВЉАЊЕ КОМУНАЛНИМ ОТПАДОМ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2022-438-I 
29. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ КРИТЕРИЈУМА ЗА УМАЊЕЊЕ 
ОБАВЕЗА ПЛАЋАЊА КОМУНАЛНИХ УСЛУГА ПОРОДИЦАМА СА 
ТРОЈЕ И ВИШЕ ДЕЦЕ У 2023. ГОДИНИ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и 

Савет за комуналне делатности нису имали примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење.   
 

               Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
                У претресу је учествовала Дубравка Џоџо. 
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Дубравка Џоџо: ,,Пре свега да кажем да ћемо ми из Нове демократске странке 
Србије подржати ову Одлуку о утврђивању критеријума за умањење обавеза плаћања 
комуналних услуга породицама са троје и више деце за следећу годину као што смо и до 
сада подржавали све одлуке које су побољшавале статус свих грађана којима је помоћ 
потребна. Међутим, оно што желимо да скренемо пажњу је да су овом одлуком изузети 
они грађани, односно она индивидуална домаћинства која нису укључена у систем 
грејања „Новосадске топлане“. Заправо је предвиђено овом одлуком значи само они 
станови у којима живе породице са троје и више деце који су обухваћени обједињеном 
наплатом које спроводи „Информатика“ могу да буду јел тако, корисници ове помоћи. Е 
сад предлажемо, ја знам да то можда није лако урадити, али да такође се ова одлука кроз 
неке измене прошири и на она индивидуална домаћинства која су на пример корисници 
грејања на гас, зато што верујем да има пуно таквих породица у Новом Саду, нарочито у 
приградским насељима. Па ето, један предлог за нека будућа времена.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

утврђивању критеријума за умањење обавеза плаћања комуналних услуга породицама са 
троје и више деце у 2023. години. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О УТВРЂИВАЊУ КРИТЕРИЈУМА ЗА УМАЊЕЊЕ ОБАВЕЗА ПЛАЋАЊА 
КОМУНАЛНИХ УСЛУГА ПОРОДИЦАМА СА ТРОЈЕ И ВИШЕ ДЕЦЕ У 2023. 

ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 501-2/2022-41-2-I 
30. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ПЛАНА КВАЛИТЕТА ВАЗДУХА У АГЛОМЕРАЦИЈИ „НОВИ 
САД“ ЗА ПЕРИОД 2022-2026. ГОДИНЕ 

 
Предлог плана утврдило је Градско веће. 
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог плана у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 
да изнесе допунско образложење. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
               У претресу су учествовали: Бојан Радојевић, Мира Раденовић и Бојан Вулин. 
 
               Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: ,,Ово је врло значајан документ за нашу локалну 
самоуправу, па ево чисто да не прође без расправе, пошто госпођа чланица Већа и ми из 
опозиције смо се договорили да покушавамо да урадимо што више ствари за корист 
грађана Новог Сада. И ја као колега Јакшић не могу да се пожалим да неке ствари нисмо 
урадили заједно, односно да наши предлози нису уважавани,неки су уважавани неки 
нису, али дефинитивно се можемо спорити око тога ко је креативнији. Овако што се тиче 
овог плана прво што ми није јасно и што бих молио да пробамо да објаснимо грађанима 
Новог Сада зашто је овај план контрадикторан у смислу оцене тренутног стања. Прво, 
Републичка агенција за заштиту животне средине констатује да је током времена, односно 
у претходном периоду важења претходног плана 2017 – 2022. дошло до погоршања стања 
ваздуха у Новом Саду, а са друге стране имамо ауторе овог плана који су професори из 
заштите животне средине, физике, хемије и чега све још не, који закључују да су мере из 
претходног плана 2017-2022. уродиле плодом и да је садашње стање боље. То је прво 
питање које онако кажем баца мало сенку на овај план или једни или други нису били у 
праву. Ја се надам да је стање боље и да смо јел тако, у бољем стању ваздуха у Новом 
Саду, али чини се имајући у виду какви су били инциденти пре неколико година за време 
оних зимских дана да стање изгледа заправо није онако идеално. Интересује ме по питању 
аутоматских станица оне које су до сада биле најпознатије у граду, а и у целом региону су 
државне аутоматске станице за мерење ваздуха, њих има свега четири у Новом Саду. У 
овом тренутку сада четири, оне се виде на свим сајтовима који мере односно презентују 
стање ваздуха у Новом Саду и да ли постоји могућност да се број тих станица, ми смо већ 
више пута указивали на то, значи не ових које се мере ручно, него ових аутоматских да се 
повећа не за две-три-четири, него за пет пута, јер једноставно ми имамо сад мали број 
станица тих аутоматских и оне не репрезентују довољно стање на адекватан начин 
ваздуха у Новом Саду. И последња ствар као што сам рекао нећу дуго јесте питање 
акционог плана. Е сад овако, значи што се тиче Акционог плана први низ мера смањење 
загађења аеро загађења пореклом из топлотних постројења и ложишта. Ово је релативно 
мали пасус, односно има свега осам мера што у односу на саобраћај који има неких 20-так 
мера ако узмемо у обзир и оне мере које после иду у оквиру бициклистичког саобраћаја 
знатно мањи број мера за оно што је заправо највећи загађивач ваздуха локално на који 
ми као локална самоуправа можемо да утичемо. Тако да наравно тај апсолутни број не 
значи ништа, могу мере бити веће, али дефинитивно се показала креативност и изгледа је 
у свим другим аспектима много више ствари предложено него око оне кључне на коју 
може да утиче локална самоуправа. Локална самоуправа не може да утиче на пренесено 
загађење које долази од термоелектрана јер долази ван територије наше локалне 
самоуправе, али што се тиче локалних тих тачкастих загађивача, односно оних који нису 
покретни у овом случају превасходно се мисли на станице за загревање што привредних 
субјеката, што за грађане, односно популарно звана индивидуална ложишта. Е сад, ту 
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нешто недостаје у том Акционом плану оно што ми већ предлажемо и сматрамо да је 
изузетно важно у тој области и да представља први корак за спровођење било какве 
акције за сређивање питања индивидуалних ложишта, а то је израда катастра 
индивидуалних ложишта, јер док не будемо имали тачан податак колико постоји и каква 
су и где су сконцентрисана не можемо да извршимо одређени утицај кроз субвенције или 
кроз било које друге мере да би смањили учешће тих индивидуалних ложишта која немају 
еколошка горива предвиђена за свој рад. Тако да, кажем изостао је поново катастар 
индивидуалних ложишта и сматрамо да је то онако по нама врло важно и да то може да се 
уради и да Град Нови Сад то треба да искористи као први корак у борби против загађења 
ваздуха, јер по свим овим анализама које се налазе овде највећи загађивач, а који после 
индустрије и термоцентрала највише загађују локални тачкасти извори дакле, 
индивидуална ложишта. Што се тиче саобраћаја, саобраћај је мањи загађивач, али много 
више мера има које су предвиђене и сад ту долазимо до мале нелогичности, а то је да има 
пуно мера које су већ предвиђене нечим другим па се сад као поново понављају, па онда 
испада да се много више ради него што се у суштини ради директно на поправљању 
ваздуха, него су то неке мере које јесте да утичу, али једноставно делује као да их сад 
приказујемо два пута, као не знам с једне стране као унапређење мобилности па не знам 
бициклизама, а овде се их сад користимо као за унапређење квалитета ваздуха, тако да то 
није грешка, али ствара погрешан утисак да се пуно ради по том питању. Дакле, што се 
тиче саобраћаја ми сматрамо да у оквиру овога не могу да се кључне мере, а то је 
поправљање стања у саобраћају у Новом Саду не могу кроз овај план да се реализују и да 
се предвиде, а то је смањење укупне моторизације у Граду, сређивање јавног градског 
саобраћајног предузећа да се оно пребаци на некакав много ефикаснији начин 
функционисања, да се смањи број аутомобила на улицама, јер у овом тренутку ми 
буквално ништа не радимо да смањимо број аутомобила на улицама. Значи не молимо 
наше грађане да користе јавни градски превоз, не унапређујемо наш градски превоз, не 
мотивишемо их, не делимо им бесплатне карте за позориште, ако дођу на посао градским 
превозом и бициклом или пешице. Наш јавни градски превоз има из године у годину све 
мањи број путника, а све је више аутомобила. Ми градимо гараже повећавамо 
моторизацију, градимо мостове, сређујемо путеве и мотивишемо људе да користе 
аутомобиле, а треба сасвим обрнуто нешто да радимо и ту долазим до оне кључног дела 
овог акционог плана који ми се допада, а то је рад са јавним мњењем, односно то се 
дефинисало као подизање свести јавности о знању о квалитету ваздуха и ту је релативно 
број мера и мислим да сте ту могли да будете куди камо креативнији и да једноставно 
треба све искористити да мотивишемо наше грађане да не користе сопствени превоз него 
да користе јавни превоз да промене не еколошка горива ако то раде у својим 
индивидуалним ложиштима, али кажем кроз ово поглавље акционог плана можемо 
највише да утичемо на грађане. Тако да уопштено пошто не могу, немам довољно ни 
времена да улазим у све детаље, мислим да је на овом пољу могло више да се буде 
креативније и више мера да се предложи како би укупно стање јел тако се поправило 
потпуно. Ако може неки од ових одговора који су били конкретни био бих вам веома 
захвалан.“ 
 
    Мира Раденовић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Пред нама јесте тако је једна изузетно важна тачка бар што се тиче управе за 
заштиту животне средине и деловања Града Новог Сада у погледу смањења загађења 
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ваздуха односно повећања квалитета укупног утицаја животне средине на живот грађана 
у Новом Саду. План квалитета ваздуха за период 2022-2026. оно што је изузетно важно 
нагласити, ја се нисам на почетку одмах јавила управо због тога што некако ми је пракса 
до сада да сачекам да се јавите сви ви, па да онда покушам да одговорим на сва питања 
која сте поставили на овој скупштинској говорници. Значи, оно што је важно као једна 
мала ретроспектива, а претходница је овог плана јесте и план квалитета ваздуха за 
територију Града Новог Сада или како ми то стручно кажемо агломерацију Нови Сад за 
период 2017-2021. године, овај план је реализован у преко 90% мера које су у њему биле 
предложене акционим планом који је садржао овај план и то је заиста довело до повећања 
квалитета ваздуха видели смо то и у претходном периоду и од стране агенције и њихових 
извештаја. Е, сад што се тиче плана квалитета ваздуха овај који је тренутно пред вама, 
односно оно што ми предлажемо за неке наредне мере у периоду до 2026. године су пре 
свега, односно написане у акционом плану овог плана и заправо се своде на више 
различитих аспеката, односно области које се тичу заправо области које утичу на 
квалитет ваздуха у Новом Саду, па онда ту имамо енергетску ефикасност, затим имамо 
саобраћај, имамо индивидуална ложишта и још много других мера као што је мој 
претходник рекао и подизање свести грађана о заправо важности коришћења других 
односно алтернативних видова горива који мање загађују животну средину, али и мало 
другачије понашање према животној средини у смислу да користимо више јавни превоз и 
мање да користимо индивидуалне начине превоза. То све је садржано у овом Предлогу 
плана. Нису израђивачи овог плана улазили у посебне детаље, обзиром да се свака мера 
даље разрађује приликом планирања буџета и буџетских активности јел то је нешто што 
је просто нормално ово су смернице које треба пратити, а наравно да се улаже у животну 
средину максимално као што смо то и у овом буџету урадили, а наравно мора да се 
планира и у складу са плановима Града тако ће се реализовати и овај плански документ. 
Оно што је изузетно важно, а поставили сте питање везано за мерне станице и то да ли ће 
се повећавати број мерних станица на територији Града Новог Сада. Њих има тренутно 
осам, а причаћемо и о разликама које су, али не бих замарала сад овде превише 
Скупштину важно да причамо о томе шта су реалне чињенице. Мерних станица на 
територији Града Новог Сада има осам, различите су надлежности што се тиче мерних 
станица имамо пет градских, две републичке и једну покрајинску. На различитим су 
локалитетима и смештене те мерне станице, аутоматских има четири то је оно где се у 
реалном времену показују резултати квалитета ваздуха на месту где су они постављени, 
али то не значи да су те мерне станице најисправније, односно најтачније, јер аутоматски 
мерне станице су нешто што нам показује, што нам даје предикцију о квалитету ваздуха у 
датом моменту, а оне мерне станице које су стационарне, односно које раде детаљне 
анализе ваздуха су заправо најтачније што се тиче заправо анализе квалитета ваздуха на 
територији Града, односно на месту где су оне постављене. Е сад, не кажем да су једне 
много боље, а друге мало лошије, треба да их има много више и зато смо ми у претходном 
периоду и повећавали број мерних станица, али оно што је још важније у овом буџету смо 
планирали средства негде око 60.000.000,00 динара за прву фазу увођења СМАРТ  
система за квалитет ваздуха на територији Града Новог Сада, а то значи значајно 
покривање Града Новог Сада мерним станицама које ће у реалном времену показивати 
квалитет ваздуха на комплетној територији Града. У првој фази иде један део Града, а у 
другој фази иде други у зависности од тога како ће стручна лица то дефинисати. Оно што 
је битно јесте да ће се тада заправо знати апсолутно стање квалитета ваздуха на 
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територији Града у сваком делу и у сваком моменту и тада ћемо моћи јасно проценити 
ако нам долази загађење, одакле нам  долази загађење, које је то загађење, каквог је оно 
квалитета и ко га продукује. Ту јако је важно заправо ова мера је изузетно важна и због 
комуникације са грађанима и заправо комуникација о томе на који начин грађани треба да 
се понашају у ком моменту бар што се тиче квалитета ваздуха на територији Града. Сам 
квалитет ваздуха, односно мере које су у претходном периоду урађене показале су и мере 
и мерења на крају крајева показале су да у Новом Саду је један од најзначајнијих 
загађивача саобраћај. Што се тиче индивидуалних ложишта она јесу изузетно важна, то је 
један од значајних загађивача заправо један од најзначајнијих загађивача али тога нема 
толико пуно у Новом Саду и нажалост ту имамо проблем само у периоду зиме када су та 
индивидуална ложишта и активна. Зашто је то тако? Зато што је Град Нови Сад 
комплетан свој систем за централно грејање, односно тачније топлане у Новом Саду 
пребацио на гас, односно на гориво које је много боље за животну средину односно много 
мање продукује загађивача у животну средину. Ми смо урадили и то сам неколико пута 
већ навела, ми смо урадили детаљна истраживања преко наших научноистраживачких 
програма и пројеката од тога шта је заправо, колико заправо има индивидуалних ложишта 
на територији Града Новог Сада и где се она налазе, да ли су грађани који заправо имају 
индивидуална ложишта који ложе ове ајде да кажем не толико добре енергенте за 
животну средину у својим објектима, где се они налазе, ми тачно имамо податке о чему се 
ради, да ли су грађани спремни и на који начин, односно које су то мере даље потребне да 
бисмо их ангажовали да промене своја индивидуална ложишта у неке друге врсте горива 
и због тога смо кренули са субвенцијама у оквиру енергетске ефикасности које спроводи 
Управа за животну средину али и Агенција за енергетику, а то је замена котларница, 
замена ових пећи на дрва и на угаљ индивидуалних са пећима које су заправо 
котларницама које користе и ложишта и енергенте који су квалитетнији односно који 
нису толико загађујући што се тиче животне средине и грађани су то позитивно 
прихватили. Тако да оно што нас чека у наредном периоду је да и даље радимо на 
субвенцијама за енергетску ефикасност, да мењамо индивидуална ложишта, али да пре 
свега повећавамо степен сазнања наших суграђана о томе колико је важно да сви дамо 
свој допринос како би се квалитет ваздуха односно квалитет животне средине у 
потпуности у Новом Саду подигао на један већи и бољи ниво.“ 

 
Бојан Вулин: „Осећам се позваним да се јавим на ову тачку дневног реда пошто 

сам председник Одбора за заштиту животне средине Скупштине Града Новог Сада. Ова 
тема је била на нашем дневном реду, ова веома важна тема је била на нашем дневном 
реду и одржали смо једну добру дискусију, садржајну дискусију јер ово је оно што се тиче 
свих нас. На 176 страна детаљно је објашњено шта је све Град радио и шта ће све Град да 
ради. Али оно на шта бих ја посебно скренуо пажњу и захвалио се и госпођи Мири 
Раденовић и самоме Граду јесте на храбрости да се ухвати у коштац да се бори са овим. 
Када кажем, не мислим да се ми плашимо нечистог ваздуха, него да се не плашимо оних 
који шире највеће загађење, а то јесте лажне вести и мржњу кроз те тзв. еколошке теме. 
Велика је била потребна, велика храброст признати да смо изгубили трку и изгубили 
битку са лажним вестима које су пропагирали да је Нови Сад, на пример, загађенији од 
Калкуте, Бангалора, не знам ког другог дела несретног света где је ваздух заиста загађен. 
Била је потребна велика храброст изаћи пред сав тај милијардерски твитер и рећи не, то 
су лажи што причате. Са СМАРТ системом који Град успоставља, грађани Новог Сада ће 
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имати јасну слику шта је то загађење и које је то загађење. На некој од претходних 
скупштина сам ја говорио и које су то апликације и ко је власник тих апликација и које су 
и финансијске, али и политичке позадине тих апликација, а знамо и какве су и политичке 
позадине тога, злоупотребе тих информација преко тих апликација које су потпуно 
нерелевантне, јер као што је госпођа Раденовић и рекла, то су појединачна мерења на 
одређеним местима и ако запалите ватру испод прозора, заиста ће изгледати као да 
живите, не у Калкути, него као да живите у висинској пећи у железари Смедерево. Оно 
што бих ја додао овде и што сам и рекао на Савету и што сам рекао и госпођи Мири 
Раденовић а и што сам рекао члановима и представницима Управе за заштиту животне 
средине  јесте да осим ових информација које ће бити сада доступне, морамо да едукујемо 
људе да препознају које су праве информације, а које су лажне информације. Верујте, није 
ово само Фејсбук да, не, јесте, ово, оно, толико лајкова ко је победио, ко није победио, ово 
је заиста јако важна ствар и ово је екологија и ово је заштита животне средине. Због тога 
бих замолио у поступку разраде свих тих тачака да се посебно обрати пажња на то и да од 
малена учимо и наше најмлађе суграђане, али и њихове родитеље да препознају шта су то 
лажне вести на пољу заштите животне средине и екологије.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес.  

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана квалитета 

ваздуха у Агломерацији „Нови Сад“ за период 2022-2026. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ПЛАН 

КВАЛИТЕТА ВАЗДУХА У АГЛОМЕРАЦИЈИ „НОВИ САД“ ЗА ПЕРИОД  
2022-2026. ГОДИНЕ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 351-2/2022-613-І 
                020-154/2022-I 
                020-150/2022-I 
31. – 33. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ КОЈОМ СЕ ПРЕДЛАЖЕ ВЛАДИ РЕПУБЛИКЕ 
СРБИЈЕ ДА ДОНЕСЕ ОДЛУКУ О ОТУЂЕЊУ ГРАЂЕВИНСКОГ 
ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, БЕЗ 
НАКНАДЕ, И ТО КАТАСТАРСКУ ПАРЦЕЛУ БРОЈ: 540/67, КО НОВИ 
САД IV, ПОВРШИНЕ 19А 87M2 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, 
УСТАНОВИ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 
„МЛАДОСТ“ ФУТОГ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
ЗАВОДУ ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Предлог одлуке и предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог 
делокруга. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача 

желе да изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке којом 

се предлаже Влади Републике Србије да донесе Одлуку о отуђењу грађевинског 
земљишта у јавној својини Републике Србије у јавну својину Града Новог Сада, 
непосредном погодбом, без накнаде, и то катастарску парцелу број: 540/67, КО Нови Сад 
IV, површине 19а 87m2. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

КОЈОМ СЕ ПРЕДЛАЖЕ ВЛАДИ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ ДА ДОНЕСЕ ОДЛУКУ О 
ОТУЂЕЊУ ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ РЕПУБЛИКЕ 

СРБИЈЕ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, НЕПОСРЕДНОМ 
ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ, И ТО КАТАСТАРСКУ ПАРЦЕЛУ БРОЈ: 540/67, КО 

НОВИ САД IV, ПОВРШИНЕ 19А 87M2 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Установи за 
културу и образовање Културни центар „Младост“ Футог. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА, УСТАНОВИ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 

„МЛАДОСТ“ ФУТОГ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Заводу за 
заштиту споменика културе Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЗАВОДУ ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-160/2022-I 
34. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ 
СКУЛПТУРАЛНОГ ДЕЛА НА ПРОСТОРУ „КРЕАТИВНОГ ДИСТРИКТА“ 
У НОВОМ САДУ 
 
Предлог одлуке утврдио је Савет за културу и информисање. 
 
Градско веће је предложило Скупштини да донесе предложену одлуку. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени 

Одлуке о постављању скулптуралног дела на простору „Креативног дистрикта“ у Новом 
Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ СКУЛПТУРАЛНОГ ДЕЛА НА 
ПРОСТОРУ „КРЕАТИВНОГ ДИСТРИКТА“ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-161/2022-I 
35. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ АУТЕНТИЧНОГ ТУМАЧЕЊА ЧЛАНА 14. СТАВ 2. ОДЛУКЕ О 
ОПШТИМ ПРАВИЛИМА КУЋНОГ РЕДА У СТАМБЕНИМ И 
СТАМБЕНО-ПОСЛОВНИМ ЗГРАДАМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА 
НОВОГ САДА („СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“, БР. 67/17, 
59/18 И 47/22) 
 
Предлог аутентичног тумачења утврдила је Комисија за прописе.  

 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу је учествовао Бојан Радојевић. 
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Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – Милош Јовановић: „Ми ћемо подржати ову одлуку пошто она делује да је 
правно и технички, једноставно техничка, да би омогућили функционисање овог 
значајног сегмента за грађане Новог Сада. Али нешто што желим сада да споменем, 
односно да укажем пажњу на то је да све подсетим да годинама уназад ми указујемо на 
проблем закључаних пасажа у Граду Новом Саду. То су дворишта која су закључана 
решеткама и која на такав начин су препуштена станарима околним да их користе иако је 
земљиште у оквиру тих дворишта јавно земљиште и оно припада јел тако Републици 
Србији, а тако и Граду Новом Саду тако да не постоји могућност да људи пролазе кроз та 
дворишта која станари користе као место за одлагање неког грађевинског земљишта, за 
паркинге илегалне или једноставно користе за неке своје друге потребе. То је класична 
узурпација јавне имовине, односно јавног земљишта и у оквиру ове одлуке се јасно каже 
да грађани који имају интерфоне у оквиру својих зграда, могу да закључавају током целог 
дана своје зграде, али они су власници 100% својих зграда, како својих станова, тако и 
заједничких просторија у које спадају ходници, поткровља и шта не све. Што се тиче ових 
грађана који закључавају своја дворишта, у Граду највише је то заступљено у центру 
Града значи сви пасажи из Змај Јовине, Дунавске улице, они узурпирају јавну градску 
имовину. Осим тога што је узурпирају, ово дакако отежава посао ватрогасцима јер су ти 
пасажи такође и противпожарни путеви и ми смо имали, сви знате, то да вас поново 
подсетим, један ужасан случај у пасажу у Змај Јовиној улици када се запалио кафић 
Лаунж, када су настрадали млади људи и ми сваке године то обележавамо. Уместо да се 
подсећамо таквих ствари, можемо да и предузмемо максимално оно што је до нас, а то је  
да ослободимо те пасаже, да обезбедимо службеност пролаза кроз све те пасаже и да се то 
регулише на адекватан начин да грађани Новог Сада не узурпирају јавну имовину, него да 
се свим грађанима обезбеди, као што се то ради у зградама, то доносимо овом одлуком, да 
се тако обезбеди, значи за пасаже, образложио сам вам зашто, због чега све.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес.  

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог аутентичног 

тумачења члана 14. став 2. Одлуке о општим правилима кућног реда у стамбеним и 
стамбено-пословним зградама на територији Града Новог Сада („Службени лист Града 
Новог Сада“, бр. 67/17, 59/18 и 47/22). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 58 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
АУТЕНТИЧНО ТУМАЧЕЊЕ 

ЧЛАНА 14. СТАВ 2. ОДЛУКЕ О ОПШТИМ ПРАВИЛИМА КУЋНОГ РЕДА У 
СТАМБЕНИМ И СТАМБЕНО-ПОСЛОВНИМ ЗГРАДАМА НА ТЕРИТОРИЈИ 

ГРАДА НОВОГ САДА („СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“, БР. 67/17, 
59/18 И 47/22) 

(Аутентично тумачење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 6-3/2022-308-I 
36. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИМЕНОВАЊУ 
ПРЕДСЕДНИКА ОДБОРА СТАЛНЕ МАНИФЕСТАЦИЈЕ У ОБЛАСТИ 
КУЛТУРЕ ОД ЗНАЧАЈА ЗА ГРАД НОВИ САД „АНТИЋЕВИ ДАНИ“ 
 
Предлог решења утврдио је Градоначелник. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку дужности и именовању председника Одбора сталне манифестације у области 
културе од значаја за Град Нови Сад „Антићеви дани“. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 

54 одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА ОДБОРА 
СТАЛНЕ МАНИФЕСТАЦИЈЕ У ОБЛАСТИ КУЛТУРЕ ОД ЗНАЧАЈА ЗА ГРАД 

НОВИ САД „АНТИЋЕВИ ДАНИ“ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 352-1/2022-449-I 
37. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД 
СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД 
 
Предлог одлуке са текстом огласа утврдило је Градско веће. 



 - 78 - 

 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад са текстом огласа о јавном конкурсу за избор директора Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 54 одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О 
ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 51-66/2022-I 
38. тачка дневног реда 

 
АНАЛИЗА „ЗДРАВСТВЕНО СТАЊЕ СТАНОВНИШТВА ГРАДА НОВОГ 
САДА 2021. ГОДИНЕ“ ИНСТИТУТА ЗА ЈАВНО ЗДРАВЉЕ ВОЈВОДИНЕ 
 
Анализу са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и друштвену бригу о деци и 

омладини није имао примедби.  
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Анализе „Здравствено стање становништва Града Новог Сада 2021. године“ 
Института за јавно здравље Војводине. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао  „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Анализу „Здравствено стање становништва 

Града Новог Сада 2021. године“ са закључцима и предлогом мера Института за јавно 
здравље Војводине. 

 
Ад. број: : 022-1/2022-194-I  022-1/2022-197-I 
                  022-1/2022-195-I  022-1/2022-198-I 
                  022-1/2022-196-I  022-1/2022-199-I 
39. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о именовању председника и чланова Управног одбора 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor 
Magyar Művelődési Központ Újvidék 

− Предлог решења о престанку дужности председника и чланова 
Привременог управног одбора Мађарског културног центра „Петефи 
Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék 

− Предлог решења о именовању председника и чланова Надзорног одбора 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor 
Magyar Művelődési Központ Újvidék 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Средње школе „Светозар Милетић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Електротехничке 
школе „Михајло Пупин“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Васа Стајић“, Нови Сад 
 

Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да 
образложи предлоге Комисије. 

 
Пошто председник Комисије није желео да образложи предлоге Комисије, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању председника и чланова Управног одбора Мађарског културног центра 
„Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 54 одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА УПРАВНОГ ОДБОРА 
МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - 

PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
престанку дужности председника и чланова Привременог управног одбора Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА ПРИВРЕМЕНОГ 
УПРАВНОГ ОДБОРА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ 

ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT 
ÚJVIDÉK 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању председника и чланова Надзорног одбора Мађарског културног центра 
„Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА НАДЗОРНОГ ОДБОРА 
МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - 

PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
разрешењу и именовању чланова Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“, 
Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 52 одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА СРЕДЊЕ 
ШКОЛЕ „СВЕТОЗАР МИЛЕТИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 54 одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ 

„МИХАЈЛО ПУПИН“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „ВАСА 
СТАЈИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, заменица председнице 

Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко 
питање.  

 
Одборничка питања поставио је Ђурађ Јакшић. 
 
Ђурађ Јакшић: „Имајући у виду да сам онемогућен јер није то било у складу са 

Пословником да се јавим трећи пут и да искоментаришем оно што сам чуо од члана 
Градског већа задуженог за социјалну политику госпођице или госпође Бежанов, а тиче се 
ратних ветерана, породица палих бораца и инвалида рата, заиста сам затечен. У неверици 
сам то слушао, ја се само искрено надам да и они који су ратни ветерани, породице палих 
бораца и инвалиди рата да су чули са званичног места из Скупштине Града како су им 
умањене обавезе за плаћање комуналних услуга.  

 
1. Не знам по ком решењу и по којој одлуци, тако да постављам питање, званично, 

одборничко, госпођи Бежанов, дакле: Колико су ратним ветеранима, породицама 
палих бораца и инвалидима рата умањене обавезе за комуналне услуге у Граду 
Новом Саду? Када је Скупштина Града донела ту одлуку и од када је она ступила 
на снагу? 
 

  Ја вас молим да добијем одговор јер овако нешто ја који изузетно добро пратим 
шта се дешава у Граду, инсистирамо на овој теми већ дуги низ година. Обраћају нам се и 
ратни ветерани и породице палих бораца који су нажалост маргинализоване групе, не у 
нашем граду, него у читавој Републици Србији и онда са званичног места од стране оног 
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ко води рачуна о социјалној заштити у Граду Новом Саду чујемо нешто што ратни 
ветерани, породице палих бораца и инвалиди рата не знају да имају право на тако нешто. 
Дакле, поставио сам конкретно питање. 

 
Друга ствар, господин Рожић није ту, имам два питања за њега. На другом 

овогодишњем конкурсу у погледу финансирања филмске уметности у Граду Новом Саду 
објавили су медији да је 15.000.000,00 отишло из буџета Града за дебитантски филм сина  
Ђорђа Балашевића, Алексе Балашевића који се зове „Мегдан“.  

 
2. Моје питање господину Рожићу гласи: Којим критеријумима су се руководили 

чланови Комисије, који одређују коме ће новац припасти, када су доделили за 
дебитантски филм Алексе Балашевића 15.000.000,00 динара, односно, три 
четвртине укупног буџета, који је распоређиван на том конкурсу?  
 

  Друго питање које је веома битно, које је кључно данас по мени, на истом 
конкурсу 3.000.000,00 динара је додељено Слободану Бобану Скерлићу за филм под 
називом „22 минута“. То је још један у серији антисрпских филмова где се припадници 
Војске Републике Српске желе представити као звери, као зликовци и као злочинци. У 
овом моменту када се и председник Републике и председник ваше странке, обраћам се 
вама који представљате већину, даје свесрдну подршку Србима у Републици Српској да 
опстану у моментима када су све отровне стрелице ових хохштаплера са Запада усмерене 
према Републици Српској, јер им је Република Српска прст у оку и кост у грлу, није 
нормално да Град Нови Сад за један антисрпски филм издваја 3.000.000,00 динара на 
конкурсу везано за финансирање филмске делатности.  
 

3. Постављам питање господину Рожићу, да се изјасни по овоме, по нашем мишљењу 
скандалу, шта је то што је мотивисало и њега, као ресорног члана Градског већа 
задуженог за културу и комплетну Комисију, да се из буџета Града Новог Сада, из 
српске Атине, финансира један изразито антисрпски филм? У питању је филм 
Слободана Скерлића „22 минута.“ 
 
 
Пошто више нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 

питање, заменица председнице Скупштине је закључила XXXIV седницу Скупштине 
Града Новог Сада у 15.25 часова. 


